
ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL, CELEBRAT EL DIA 
VINT-I-NOU DE MARÇ DE DOS MIL SET 

 
       - - - o o o O O o o o - - - 
 
 A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-nou de març de dos mil set, a les 17 hores, es reuneixen 
al Saló de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la Presidència de la Il·lma. Sra. Alcaldessa, 
Sra. Gloria Calero Albal, els següents regidors i regidores: 
 

Sr. José Luis Chover Lara 
Sra. Nuria Hernández Pérez 
Sr. Miguel García Benítez 
Sra. Aurora Campayo Duarte 
Sr. Alfonso Vte. Muñoz Muñoz 
Sra. Mª Montserrat Solaz Latorre 
Sr. Miguel A. Martín López 
Sr. Fernando López-Egea López 
Sra. Rosa Mª Vilalta Villarroya 
Sr. Francisco Aguilar Gil 
Sr. Manuel Civera Gómez 
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco 
Sr. Silvestre Borrás Azcona 
Sr. Francisco Zarzoso Usina 
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez 
Sr. Juan Serrano Moreno 
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez 
Sra. Mª Carmen Gómez Bernuz 
Sra. Mª Dolores Contreras Matalí 
Sr. José L. Martí González 
Sr. Marcelino Gil Gandia 
Sr. Jaime E. Goig Torres 
Sr. Miguel A. Cortés Flor 
NO HI ASSISTEIX:  
Sra. Carmen Aucejo Sierra 

 
 Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr. Vicente 
Sancho-Miñana Sánchez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera 
convocatòria. Es fa constar que la Sra. Contreras i el Sr. Zarzoso s’incorporen a la sessió en el 
punt núm. 6, a les 17 hores i 10 minuts i a les 17 hores i 17 minuts, respectivament.  
 
 La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
1 APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 
 Sotmés a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, 
ACORDA: Aprovar l’esborrany de les actes corresponents a les sessions que tingueren lloc els 
dies vint-i-dos de febrer i nou de març de dos mil set. 
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2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-DELEGAT 
D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I REGIDORA-DELEGADA 
D’HISENDA 
 De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització, Funcionament 
i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de novembre de 1986, 
s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de l’Alcaldia adoptades des de l’anterior 
sessió plenària ordinària, de data 22 de febrer d’enguany, segons la relació següent: 

RESOLUCIONS D’ALCALDIA 

Mes febrer 2007 
09/02/2007 Exp. 47/06. Suspendre procediment de licitació del contracte de serveis per a la 

prestació del programa Voramar. 
12/02/2007 Exp. 155/06-GP-MACV. Contractació a personal per al projecte d’“Escola Taller 

La Nau del Trenillo”. 
12/02/2007 Exp. 43/2007. Aprovació bases borsa de treball d’enginyers tècnics industrials. 
12/02/2007 Exp. 29/07-GP-CAA. Substitucions 2007. 
12/02/2007 Procedir a la inscripció de la unió 10/2007 en el Registre Municipal d’Unions de 

Fet. 
12/02/2007 Recurs contenciós administratiu abreviat 39/2007. 
12/02/2007 Exp. 19/06-AV. Procedir a la inscripció de l’entitat “Associació Cultural Mare de 

Déu del Carme del Port de Sagunt” en el Registre Municipal d’Associacions 
Veïnals de Sagunt. 

12/02/2007 Requerir a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer perquè anul·le la resolució 
dictada pel seu president en el procediment sancionador 2005DO0414TR. 

12/02/2007 Procedir a la inscripció de la unió 09/07 en el Registre Municipal d’Unions de Fet. 
12/02/2007 Procedir a la inscripció de la unió 8/2007 en el Registre Municipal d’Unions de 

Fet. 
12/02/2007 Exp. 90/07 i altres. Cessió de nínxols temporalitat 5 anys. 
12/02/2007 Exp. 67/07. Cessió de nínxols. 
12/02/2007 Exp. 399/06. Cessió de nínxols. 
12/02/2007 Exp. 45/05. Inhumacions en nínxols ocupats. 
13/02/2007 Exp. 2/07-CEXP-Afic. Jornada Tècnica “Coordinació i Seguiment Conveni Xarxa 

Afic”. 
13/02/2007 Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social, una subvenció global de 81.481’20 

€. 
13/02/2007 Suspendre la PER a una veïna d’aquesta localitat. 
13/02/2007 Remetre una còpia completa autoritzada de l’expedient al Tribunal Superior de 

Justícia de la Comunitat Valenciana, a la sala de contenciós-administratiu, Proc. 
Ordinari 1/000885/2006. 

13/02/2007 Exp. 433/06-LO. Llicència d’obres per a la construcció de paeller adossat a 
mitgera de parcel·la sítia a l’av. Europa, 31. 

13/02/2007 Exp. 2/2007-RC. Resolució de recurs contra l’acord de responsabilitat subsidiària 
a l’administrador. 

13/02/2007 Exp. 3/2006-RC. Acord de declaració d’afecció de béns immobles. 
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14/02/2007 Exp. 52/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge d’instal·lacions desmuntables 
i altres. 

14/02/2007 Exp. 45/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge d’instal·lacions desmuntables 
i altres. 

14/02/2007 Exp. 33/2007-POL. Incoar expedient sancionador. 
14/02/2007 Exp. 9523/06. Imposar multa a l’interessat. 
14/02/2007 Exp. 9602/06. Imposar multa a l’interessat. 
14/02/2007 Exp. 9755/06. Imposar multa a l’interessat. 
14/02/2007 Exp. 6218-6216/06. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
14/02/2007 Exp. 4739/06. Procedir al seu tractament com a residu sòlid urbà. 
14/02/2007 Exp. 78/07. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
14/02/2007 Exp. 4678/06. Procedir al seu tractament com a residu sòlid urbà. 
14/02/2007 Exp. 9516/06. Imposar multa la interessat. 
15/02/2007 Pagament sopar Comissió Gala de l’Esport 2007 
15/02/2007 Autoritzar l’assistència a la jornada sobre “Nous instruments de finançament en 

l’àmbit local” a V. Sancho-Miñana, R. García López i A. Civera Porta. 
16/02/2007 Ordenar el pagament de les despeses arreplegades en la relació núm. 

200400000179 que inclou 93 operacions, per un import total de 39.286’79 €. 
21/02/2007 Exp. 265/2007. Aprovació padró quart trimestre de 2006 de les taxes per 

subministrament d’Aigua Potable, Clavegueram i Fem.  
21/02/2007 Exp. 16/07-GP-CAA. Reconeixement antiguitat a A. M. Gómez Arrés. 
21/02/2007 Pagament cuidadors camps de futbol municipals, entrenador equip femení de 

futbol i coordinador campionats locals. 
21/02/2007 Exp. 18/07-M. Renúncia parada mercat. 
21/02/2007 Exp. 35/16/06. Desestimar recurs es reposició interposat pels fets. 
21/02/2007 Sol·licitar la suspensió de l’execució de la resolució, i sol·licitar l’anul·lació de la 

resolució del procediment sancionador del conseller de Justícia, Interior i Adminis. 
Públiques de 8/01/07. 

23/02/2007 Ordenar el pagament de les despeses arreplegades en la relació núm. 
200400000208 que inclou 136 operacions per un import total de 59.976’88 €. 

23/02/2007 Exp. 150/06. Danys béns municipals 
23/02/2007 Exp. 135/06- Danys a béns municipals. 
23/02/2007 Exp. 12/07. Danys a béns municipals. 
23/02/2007 Exp. 176/06. Béns en danys municipals. 
23/02/2007 Encarregar al Dept. de Promoció Econòmica la realització de treballs tècnics i els 

tràmits administratius per a l’obtenció de la Q de qualitat de la platja del Port de 
Sagunt. 

23/02/2007 Exp. 434/05. Contestació. 
26/02/2007 Procedir a la inscripció de la unió 11/2007 en el Registre Municipal d’Unions de 

Fet. 
26/02/2007 Llista d’admesos i exclosos, nomenament de tribunal i fixació data del 1r exercici, 

per a proveir tres places de tècnics auxiliars de manteniment. 
26/02/2007 Exp. 17/07-GP-CAA. Reconeixement de serveis. 
26/02/2007 Procedir a l’abonament de la PER a veïns d’aquesta localitat. 

 3



26/02/2007 Exp. 4/2007-RC. Sol·licitud anul·lació rebuts pendents i emissió correcta al seu 
nom. 

26/02/2007 Exp. 5/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora de la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

23/02/2007 Exp. 6/2007-RC. Acord de derivació subsidiària contra l’administrador de la 
societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues activitats. 

26/02/2007 Exp. 7/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 8/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 9/2007. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 10/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 11/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 12/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 13/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 14/2007-RC. Acord de derivació de responsabilitat subsidiària contra 
l’administrador de la societat deutora la qual ha cessat en l’exercici de les seues 
activitats. 

26/02/2007 Exp. 5356/06. Imposar multa a l’interessat. 
26/02/2007 Exp. 4097/06. Imposar multa a l’interessat. 
26/02/2007 Exp. 151/07. Imposar multa a l’interessat. 
26/02/2007 Exp. 9535/06. Imposar multa a l’interessat. 
26/02/2007 Exp. 5916/06. Desestimar recurs de reposició. 
26/02/2007 Exp. 219/07. Imposar multa a l’interessat. 
26/02/2007 Exp. 5157/06. Desestimar recurs de reposició. 
26/02/2007 Exp. 218/07. Imposar multa a l’interessat. 
27/02/2007 Exp. 292/07. Imposar multa als interessats. 
27/02/2007 Exp. 298/07. Imposar multa als interessats. 
27/02/2007 Exp. 294/07. Imposar multa als interessats. 
27/02/2007 Exp. 299/07. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
27/02/2007 Exp. 217/07. Imposar multa als interessats. 
27/02/2007 Exp. 48/07. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
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27/02/2007 Exp. 278/07. Imposar multa als interessats. 
27/02/2007 Exp. 279/07. Imposar multa als interessats. 
27/02/2007 Exp. 306/07. Arxiu de l’expedient sancionador. 
27/02/2007 Exp. 307/07. Imposar multa a l’interessat. 
27/02/2007 Exp. 16/06. Execució sentència procediment selectiu Sergent Policia Local. 
27/02/2007 Ordre de pagament a justificar a favor de G. Calero Albal, per a atendre les 

despeses derivades de l’assistència a Cecina a la “Commemoració del 25 
aniversari de la firma de l’agermanament.” 

27/02/2007 Nòmina mes de febrer 2007. 

 Mes març 2007 
01/03/2007 Exp. 21/07-M. Rectificació trasllats i ampliacions. 
01/03/2007 Exp. 11/07-M. Mercat extraordinari Falles 2007. 
01/03/2007 Exp. 10/07-CEXP/Afic. Jornades Tècniques “Serveis públics certificats, una 

garantia per al ciutadà” i “Mercats municipals, una ferramenta d’impuls als centres 
urbans”. 

01/03/2007 Reconeixement de triennis. 
01/03/2007 Exp. 49/07-GP-CAA. Reconeixement antiguitat. 
01/03/2007 Exp. 195/06-GP-CAA. Revocar comissió de serveis G. Juárez Rodríguez. 
01/03/2007 Procedir a abonar a C. Sánchez Canyars diferència consolidada corresponents a les 

diferències del IPC. 
01/03/2007 Exp. 25, 26/07. Indemnització conducció. 
01/03/2007 Exp. 28/07. Diferències ajuda fill. 
01/03/2007 Ordenar el pagament dels becaris. 
01/03/2007 Exp. 9/07. Jornada “Dia del Cor”. 
01/03/2007 Exp. 279/07. Imposar multa a la interessada, la multa de 30 € pels fets. 
01/03/2007 Exp. 6387/06 i altres. Arxiu de l’expedient sancionador. 
01/03/2007 Exp. 9315/06. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
01/03/2007 Exp. 6247/06. Imposar multa a l’interessat. 
01/03/2007 Exp. 8272/05. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
01/03/2007 Inscripció de la unió 12/2007 en el Registre Municipal d’Unions de Fet. 
01/03/2007 Exp. 52/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge d’instal·lacions desmuntables 

i altres, a l’Associació Cultural Falla Nou Montiber. 
01/03/2007 Exp. 48/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge d’instal·lacions desmuntables 

i altres, a l’Associació Cultural Falla La Vila. 
01/03/2007 Exp. 385/2006-AY. Autorització OVP per monument faller a l’Associació 

Cultural Falla l’Avinguda. 
01/03/2007 Exp. 48/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge d’instal·lacions desmuntables 

i altres, a l’Associació Cultural Falla Plaça del Sol. 
01/03/2007 Exp. 49/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge d’instal·lacions desmuntables 

i altres, a l’Associació Cultural Falla El Tronaor. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
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02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
02/03/2007 Ordenar el pagament de les despeses arreplegades en la relació núm. 

200400000245 que inclou 103 operacions, per un import total 66.921’93 €. 
02/03/2007 Exp. 155/06-GP-MACV. Modificar a data 01/03/07, el contracte subscrit amb S. 

E. Jamil Sambi, alumne de l’Escola Taller El Trenillo. 
02/03/2007 Exp. 22/07-M. Renúncia parada mercat. 
02/03/2007 Exp. 09/07-M. Parada mercat exterior fix afectat per diversos conceptes. 
06/03/2007 Exp. 46/06. Proposició resolució al·legacions i aprovació plec clàusules 

administratives i prescripcions tècniques selecció soci privat constitució Empresa 
Mixta Cicle Integral.  

06/03/2007 Viatge coordinació Programa Transnacional Projecte Equal Molt a Evora 
(Portugal). 

06/03/2007 Exp. 83/2007-AY. Autorització horari d’espectacles amb motiu de festes locals, 
falles 2007. 

06/03/2007 Exp. 69/2007-AY. Autorització OVP per a la instal·lació del monument faller. 
06/03/2007 Exp. 72/2007-AY. Autorització OVP per a la instal·lació del monument faller. 
06/03/2007 Exp. 3/06-IF. Restauració de legalitat urbanística a la parcel·la 445 del Polígon 11. 
06/03/2007 Exp. 26/03-IF. Cancel·lació de la notació preventiva en el registre de la propietat 

d’incoació d’expedient sancionador per obres en parcel·la 30 del polígon 37. 
06/03/2007 Autoritzar l’assistència al curs de Gestió Patrimonial de les Administracions 

Públiques a J. M. Esparducer Mateu i A. Badia Moragrega. 
06/03/2007 Exp. 1623/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 9448/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 6431/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 9178/06. Prescripció d’expedient. 
06/03/2007 Exp. 9138/06 i altres. Prescripció d’expedient. 
06/03/2007 Exp. 6399/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 9563/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 6580/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 5004/06. Imposar multa a l’interessat. 
06/03/2007 Exp. 306/07. Arxiu d’expedient sancionador de referència. 
06/03/2007 Relació de denúncies reflectides en l’expedient núm. 2006000005097 i acaba en el 

núm. 20070000000421. 
06/03/2007 Exp. 13/07. Autorització inhumació en panteó familiar. 
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06/03/2007 Exp. 34/07 i 38/07. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys. 
07/03/2007 Exp. 417/06. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys. 
07/03/2007 Exp. 388/06, 433/06. Inhumacions en nínxols ocupats. 
07/03/2007 Exp. 420/06 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 12/07 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 53/07 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 44/07. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys. 
07/03/2007 Exp. 4/07. Cessió de columbari. 
07/03/2007 Exp. 7/07 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats. 
07/03/2007 Exp. 196/06 i altres. Cessió de columbari. 
07/03/2007 Exp. 324/06. Introducció de cendres en nínxol ocupat. 
07/03/2007 Exp. 429/06, 430/06. Inhumacions en nínxols ocupats. 
07/03/2007 Exp. 291/06 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 16/07 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 5/07 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 8/07 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats. 
07/03/2007 Exp. 37/07 i altres. Cessió de nínxols. 
07/03/2007 Exp. 125/07. Renovació nínxol temporal 5 anys. 
07/03/2007 Exp. 75/07 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats. 
07/03/2007 Exp. 26/07 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats. 
07/03/2007 Exp. 18/07. Cessió de columbari. 
09/03/2007 Delegar en el Primer Tinent d’alcalde les atribucions de l’Alcaldia del dia 10 al 12 

de març d’any en curs. 
09/03/2007 Exp. 11/07-M. Rectificació resolucions d’alcaldia d’autoritzacions de parades de 

venda del mercat exterior de Falles 2007. 
09/03/2007 Exp. 11/07-M. Autorització parades de venda mercat extraordinari Falles 2007. 
09/03/2007 Exp. 62/07. Horari de Falles. 
09/03/2007 Exp. 61/07-GP-CAA. Contractació laboral temporal 1 tècnic d’administració i 1 

tècnic d’informàtica, modalitat d’acumulació de tasques, implantació Servei 
d’atenció al  

09/03/2007 Ordenar les despeses arreplegades en la relació núm. 20040000246 que inclou un 
total 102 operacions, per un import total de 67439’10 €. 

09/03/2007 Delegació de bodes. 
09/03/2007 Recurs contenciós administratiu abreviat 1000/2006. 
09/03/2007 Denegar la sol·licitud d’ampliació de termini de 10 dies inicialment concedit per a 

l’esmena de la reclamació de danys materials a vehicle 6288-DSH. 
09/03/2007 Exp. 87/2007-AY. Autorització OVP per a muntatge de monument faller infantil. 
09/03/2007 Exp. 77/2007-AY. Autorització ús Cine Capitol per a celebració de reunió. 
14/03/2007 Exp. 60/07-GP-CAA. Reconeixement antiguitat. 
14/03/2007 Exp. 192/06-GP-MACV. Mantindre el vigor el contracte subscrit amb R. L. 

Garfella Ayete. 
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14/03/2007 Fer pública la llista provisional d’admesos i exclosos per a cobrir el propietat una 
plaça d’Encarregat del Palau Municipal. 

14/03/2007 Exp. 11/06. Operatius Policia Local. 
14/03/2007 Procedir a regularitzar incidències. 
14/03/2007 Exp. 155/06-GP-CAA. Contractació nous alumnes Escola Taller “El Trenillo”. 
14/03/2007 Exp. 19/07-M. Sol·licitud autorització exposició de fotografies durant les festes de 

Falles 2007. 
14/03/2007 Nomenar com a secretària general Accidental a la funcionària de carrera d’aquesta 

corporació S. Pinilla Jover. 
14/03/2007 Procedir a l’abonament de la PER. 
14/03/2007 Exp. 937/07. Imposar multa als interessats. 
14/03/2007 Exp. 618/07. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient. 
14/03/2007 Exp. 419/06. Cessió de columbari. 
14/03/2007 Exp. 1/07. Cessió de nínxols. 
14/03/2007 Exp. 129/07. Cessió de nínxols. 
14/03/2007 Exp. 135/07. Trasllat de restes de R. Escamilla Ferrer. 
14/03/2007 Ordenar el pagament a Orquin Procuradors, SL. 
14/03/2007 Ordenar el pagament a L. Jiménez Tirado. 
14/03/2007 Exp. 3/07. Molèsties per humitats. 
14/03/2007 Exp. 7907/06. La prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 8047/06. La prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 850/07. Reconéixer dret a la devolució. 
14/03/2007 Exp. 9754/06. Imposar multa a l’interessat. 
14/03/2007 Exp. 9773/06. Procedir al seu tractament com a residu sòlid urbà. 
14/03/2007 Exp. 6229/06. Procedir al seu tractament com a residu sòlid urbà. 
14/03/2007 Exp. 7867/06. La prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 6913/06. Prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 9125/06. Prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 7843/06 i altres. Prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 6549/06. Prescripció d’expedient. 
14/03/2007 Exp. 6240/06. Imposar multa a l’interessat. 
14/03/2007 Exp. 6401/06. Imposar multa a l’interessat. 
14/03/2007 Exp. 8137/06. Prescripció de l’expedient de referència. 
14/03/2007 Exp. 9096/06. Prescripció de l’expedient de referència. 
14/03/2007 Exp. 6979/06. Arxiu de l’expedient. 
14/03/2007 Llista definitiva admesos convocatòria 6 places d’Oficial de la Policia Local i data 

examen. 
14/03/2007 Llista definitiva admesos convocatòria 2 places de TAG i data examen. 
14/03/2007 Exp. 43/2007. Llista provisional d’admesos i exclosos per a contractació temporal 

d’enginyers tècnics industrials. 
14/03/2007 Aprovació liquidació pressupost 2005. 
14/03/2007 Aprovar liquidació Pressupost Municipal. 
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14/03/2007 Pagament cuidadors camps de futbol municipals, entrenador equip femení de 
futbol i coordinador campionats locals. 

14/03/2007 Exp. 4/07-M. Renúncia parada mercat. 
15/03/2007 Exp. 13/07. Publicació en el BOP de València de l’Edicte renúncia parades mercat 

exterior fix per impossibilitat de notificació. 
15/03/2007 Autoritzar a l’empresa Aigües de València, SA, l’accés a les dades sol·licitades. 
15/03/2007 Exp. 209/05. Nomenament Conserges Manteniment de Col·legis. 
15/03/2007 Deduir atribucions de treballadors de l’Escola Taller. 
15/03/2007 Exp. 2/07. Molèsties provocades per baixant. 
15/03/2007 Exp. 9761/06. Procedir al tractament com a residu sòlid urbà de diversos vehicles. 
15/03/2007 Exp. 8567/06 i 8568/06. Anul·lar sancions imposades. 
15/03/2007 Exp. 6579/06. La inexistència de la infracció l’arxiu de l’expedient. 
15/03/2007 Exp. 480/07. Imposar multa a l’interessat. 
15/03/2007 Exp. 1020/07. Imposar multa a l’interessat. 
15/03/2007 Exp. 2871/07. Arxiu de l’expedient sancionador 
15/03/2007 Exp. 6166/06. L’arxiu de l’expedient sancionador. 
15/03/2007 Exp. 1124/07. Imposar multa a l’interessat. 
15/03/2007 Exp. 4920/06. Imposar a Stat. Ibèrica de Const. Elèctriques, SA, multa. 

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’URBANISME  

 Mes febrer 2007 
20/02/2007 Exp. 76/07-LO. Llicència d’obres per a la realització de tastos en fals sostre de la 

vivenda sítia al c/ Colom, 28. 
20/02/2007 Exp. 484/06-LO. Prorroga de la llicència d’obres atorgada para a substituir les 

finestres i reparar la coberta plana de la vivenda sítia al c/ Diana, 13-1. 
20/02/2007 Exp. 228/06-CH. Denegar llicència de primera ocupació per a les vivendes síties al 

c/ Cap Moraira i Cap Finisterre. 
20/02/2007 Exp. 762/06-LO. Llicència d’obres per a adequació de local per al centre mèdic de 

la vivenda sítia al c/ Menéndez y Pelayo, 34, cantó Concepción Arenal. 
20/02/2007 Exp. 866/04-LO. Llicència d’obres per a rehabilitació de façana de la vivenda sítia 

al c/ Castell, 20, c/ Sang Vella. 
20/02/2007 Exp. 888/06-LO. Llicència d’obres per a dos suports d’obres per a col·locació d’un 

dipòsit de gas Repsol de la vivenda al pol. 11, parcel·la 152. 
20/02/2007 Exp. 31/07-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany, cuina i fusteria exterior 

d’alumini de la vivenda a l’av. Hispanitat, 24-2n i 3r. 
20/02/2007 Exp. 29/07-LO. Llicència d’obres per a canvi de finestres respectant façana, xapat 

en cuina i banys i paviments de gres de la vivenda sítia al c/ La Pau, 2-2n-6ª. 
21/02/2007 Exp. 36/07-LO. Llicència d’obres per a xapar i canviar els mobles de la cuina de la 

vivenda sítia a l’av. Hispanitat, 4-5L. 
21/02/2007 Exp. 40/07-LO. Llicència d’obres per a reparació del cantó de l’edifici consistent a 

desmuntar plaquetes i lluir la zona de la vivenda sítia al c/ Cronista Chabret, c/ 
Faura. 

21/02/2007 Exp. 37/07-LO. Llicència d’obres per a xapar dos banys, canvi de sanitaris i 
paviment de la vivenda sítia a la pl. Periodista Azzati, 5-3r. 
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21/02/2007 Llicència d’obres per a reformar el portal siti al c/ Reina Sra. Joana, 4. 
21/02/2007 Exp. 35/07-LO. Llicència d’obres per a xapar el balcó, cuina i bany de la vivenda 

sítia al c/ Sant Pere, 9-3r-7ª. 
21/02/2007 Exp. 30/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el xapat i el sòl de la cuina i del 

bany de la vivenda sítia al c/ Amèrica, 13-14a. 
21/02/2007 Exp. 14/07-LO. Llicència d’obres per a col·locació de paviment, remodelació de 

façana, mur reposició del pis del jardí, canvi de dues finestres... Vivenda sítia al c/ 
Poeta.  

22/02/2007 Exp. 17/07-LO. Llicència d’obres per a xapar el bany de la vivenda sítia al c/ 
Sepúlveda, 53. 

22/02/2007 Exp. 39/07-LO. Llicència d’obres per a reparar façana i canvi de pedres de les 
finestres de la vivenda sítia al c/ Sant Francesc, 17. 

27/02/2007 Exp. 45/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el xapat i el paviment de la cuina i 
del bany de la vivenda sítia al c/ Andriani, 2-2a. 

27/02/2007 Exp. 90/07-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina de la vivenda sítia al c/ 
Poeta Llombart, 141-2a. 

27/02/2007 Exp. 18/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el sòl i de banys de la vivenda sítia 
al c/ General Canino, 16. 

27/02/2007 Llicència d’obres per a arreglar clavills i pintar façana de la vivenda sítia al c/ 
Camí Reial, 66. 

27/02/2007 Exp. 775/06-LO. Llicència d’obres per a sanejar humitats, substituir fusteria, 
baranes, electricitat, llanterneria i sostres de la vivenda sítia a l’av. Jerónimo 
Roure, 12. 

27/02/2007 Exp. 19/07-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina i el bany, electricitat i 
llanterneria de la vivenda sítia al c/ Reina Isabel II, 25-5é. 

28/02/2007 Exp. 47/07-LO. Llicència d’obres per a substituir de finestres de la vivenda siti al 
c/ Periodista Azzati, 2-2. 

28/02/2007 Exp. 560/06-LO. Llicència d’obres per a substituir la porta d’accés de la façana 
per finestra de fusta... 

28/02/2007 Exp. 224/06-CH. Llicència Municipal de primera ocupació per a l’edifici siti al c/ 
Pedrera de Santa Maria, 3. 

 Mes març 2007 
06/03/2007 Exp. 10/07-CO. Llicència Municipal d’Ocupació del local siti al c/ Dos de Maig, 

4-baix, baix per a garatge particular. 
07/03/2007 Exp. 64/07-LO. Llicència d’obres per a canviar les finestres, xapat de la cuina i 

dels banys de la vivenda sítia a l’av. Hispanitat, 4-6L. 
07/03/2007 Exp. 3/07-LO. Llicència d’obres per a substituir la porta del garatge de la vivenda 

sítia al c/ General Canino, 14-baix. 
07/03/2007 Exp. 59/07-LO. Llicència d’obres per a col·locar el sòl del bany i reparar escaló de 

l’escala de la vivenda sítia al c/ General Martínez Campos, 27-1r. 
07/03/2007 Procedir a l’obertura d’expedient d’execució d’obres de reparació d’immoble siti 

al c/ Felip II, 18 Sagunt. 
09/03/2007 Exp. 1/06-IF. Quedant autoritzada la part del tanca que ha sigut autoritzada. 
09/03/2007 Exp. 8/06-IF. Atorgar als propietaris de l’immoble siti al c/ Illa Amboto, 11, 

perquè procedisquen a la legalització d’obres. 
09/03/2007 Exp. 3/07-IF. Procedir a l’obertura d’expedient de restauració de la legalitat 

urbanística. 
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09/03/2007 Exp. 4/07. Procedir a obertura d’expedient sancionador. 
12/03/2007 Exp. 131/06-CH. Llicència municipal de primera ocupació per a l’edifici siti al c/ 

Font de Na Jordana, fase IV parcel·les 75 i 76. 
13/03/2007 Procedir a l’obertura d’expedient d’ordre d’execució d’obres de reparació de 

façana de l’immoble siti al c/ Bon Succés, 7. 
13/03/2007 Exp. 56/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el xapat de la cuina i del bany i 

canviar finestres de la vivenda sítia al c/ Dr. Palos, 28-9a. 
13/03/2007 Exp. 55/07-LO. Llicència d’obres per a construir a l’aljub amb coberta de formigó 

per a ús domèstic de la vivenda sítia en la parcel·la 155 del polígon 1. 
13/03/2007 Exp. 60/07-LO. Llicència d’obres per a la reforma de la cuina i del lavabo i 

canviar la porta d’accés, de la vivenda sítia al c/ Sant Pere, 108-14a. 
13/03/2007 Exp. 71/07-LO. Llicència d’obres per a canviar les finestres per altres d’alumini, i 

canviar el xapat de la cuina de la vivenda sítia al c/ Alacant, 7-47a. 
13/03/2007 Exp. 75/07-LO. Llicència d’obres per a reparar els desperfectes de la façana, 

arreglar sis balcons i grapes de les antenes de l’immoble siti al c/ Mare de Déu de 
Fàtima, 2. 

13/03/2007 Exp. 86/07-LO. Llicència d’obres per a picar el morter de la façana de l’immoble 
siti al c/ Calanca, 6. 

13/03/2007 Exp. 87/07-LO. Llicència d’obres per a canviar finestres, i canviar xapat de la 
cuina i del bany de la vivenda sítia a l’av. Camp de Morvedre, 30-2a. 

13/03/2007 Exp. 88/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el sòl i el xapat de la cuina i el 
bany de la vivenda sítia al c/ Numància, 6-6a. 

13/03/2007 Exp. 89/07-LO. Llicència d’obres per al tancament i del buit existent en el sostre 
del local siti al c/ Sant Josep, 11-baix. 

21/03/2007 Exp. 50/03-PL. Obertura del període d’informació pública del projecte de 
reparcel·lació del Macrosector III del PGOU de Sagunt. 

22/03/2007 Exp. 53/07-LO. Llicència d’obres per a substitució de portes, col·locar finestres i 
conductes de ventilació de les escales i vestíbuls de l’immoble siti al c/ Riu Túria, 
2. 

22/03/2007 Exp. 92/07-LO. Llicència d’obres per a col·locar el sòl de la cotxera de la vivenda 
sítia al c/ Rei Sant Lluís, 9. 

22/03/2007 Exp. 93/07-LO. Llicència d’obres per a canviar tres finestres i una porta de fusta 
de la vivenda sítia al c/ Pedro Cartagena, 6. 

22/03/2007 Exp. 94/07-LO. Llicència d’obres per a canviar tres portes interiors i una finestra, 
xapat de la cuina i del bany i la instal·lació de llanterneria de la vivenda sítia al c/ 
Sagasta, 6-4. 

22/03/2007 Exp. 95/07-LO. Llicència d’obres per a canviar la porta i 4 finestres, i llevar dues 
baranes interiors de la vivenda sítia al c/ Sepúlveda, 44-4a. 

22/03/2007 Exp. 97/07-LO. Llicència d’obres per a substituir la banyera per un plat de dutxa i 
prolongar dos m de barana metàl·lica en l’escala de la vivenda sítia al c/ Camí de 
Llíria, 12. 

22/03/2007 Exp. 98/07-LO. Llicència d’obres per a substituir una finestra i 5 portes, xapar el 
bany i la cuina, i col·locar 8 m d’escaiola de la vivenda sítia al c/ Rei Martí, 1-10a. 

22/03/2007 Exp. 99/07-LO. Llicència d’obres per a renovar la façana i substituir les finestres 
de la vivenda sítia al c/ Poeta Llombart, 67. 

22/03/2007 Exp. 100/07-LO. Llicència d’obres per a l’adequació de local sense ús específic, 
siti a l’av. 9 d’Octubre, 82-b. 
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22/03/2007 Exp. 101/07-LO. Llicència d’obres per a la substitució de 5 finestres, a la façana 
de la vivenda sítia a l’av. Sants de la Pedra, 49-47a. 

22/03/2007 Exp. 104/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el canal de la vivenda sítia al c/ 
Capità Pallarés, 2. 

22/03/2007 Exp. 106/07-LO. Llicència d’obres per a obrir buit per a l’una finestra de 0’80 x 
0’80 m en la vivenda sítia al c/ Camèlia. 

22/03/2007 Exp. 107/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el sòl, substituir la porta d’accés i 
picar 5 m2 de la façana mitgera de l’immoble siti al c/ Sogorb, 115. 

22/03/2007 Exp. 108/07-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina i el bany de la vivenda 
sítia al c/ Churruca, 14-18a. 

22/03/2007 Exp. 109/07-LO. Llicència d’obres per a reparar la barana de la terrassa i la façana 
de la vivenda sítia al c/ Gómez Ferrer, 38-1r. 

22/03/2007 Exp. 113/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el paviment, canviar les finestres 
i reemplaçar la teulada de la vivenda sítia al c/ Sogorb, 42. 

22/03/2007 Exp. 115/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el xapat de la cuina i substituir les 
finestres de la vivenda sítia al c/ Mar Egeu, 15. 

23/03/2007 Exp. 1/07-CO. Llicència Municipal d’ocupació del local siti al c/ Sogorb, 54-baix, 
magatzem d’ús particular. 

23/03/2007 Exp. 410/06-LO. Prorroga llicència d’obres atorgada per a sanejar parets, 
modificar clavills, reformar bany i cuina de la vivenda sítia al c/ Camí Real, 58. 

23/03/2007 Exp. 877/06-LO. Llicència d’obres per a obrir porta a l’exterior i col·locar 3 tires 
de paviment a partir d’1’90 m d’alt en la façana del local siti a la pl. La Travessa, 
6. 

23/03/2007 Exp. 27/07. Llicència d’obres per a fer regata per a traure a la façana de l’immoble 
el comptador de la llum, siti al c/ Ciutadella, 17. 

23/03/2007 Exp. 42/07-LO. Llicència d’obres per a pavimental el sòl del jardí i cotxera de la 
vivenda sítia a l’av. Europa, 6, casa 9. 

23/03/2007 Exp. 73/07. Llicència d’obres per a ampliació d’obra de la vivenda sítia al c/ Papa 
Pau VI, 4. 

23/03/2007 Exp. 105/07-LO. Llicència d’obres per a picar i xapar el bany i col·locar el 
finestral de la façana, de la vivenda sítia al c/ València, 9-3a. 

23/03/2007 Exp. 114/07-LO. Llicència d’obres per a picar i lluir clavills de la façana i 
col·locar desaigües als balcons de l’immoble siti al c/ La Rosa, 35. 

23/03/2007 Exp. 117/07-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina i el bany de la vivenda 
sítia al c/ Ramos, 2. 

23/03/2007 Exp. 133/07-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i acoblar la finestra de la 
cuina de la vivenda sítia al c/ Sogorb, 125. 

23/03/2007 Exp. 134/07-LO. Llicència d’obres per a reformar el vestíbul de l’immoble siti al 
c/ d’Aoiz, 9. 

23/03/2007 Exp. 135/07-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i canviar la finestra i 
xapar la galeria de la vivenda sítia al c/ Mare de Déu dels Dolors, 44-15a 

23/03/2007 Exp. 136/07-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i la cuina de la vivenda 
sítia al c/ Alorco, 39-4a. 

23/03/2007 Exp. 137/07-LO. Llicència d’obres per a canviar la finestra, barana de la vivenda 
sítia al c/ Petrés, 2-8a. 

23/03/2007 Exp. 138/07-LO. Llicència d’obres per a canviar el sòl, les finestres per altres 
d’alumini, i reparar el mur, de la vivenda sítia al c/ Peníscola, 20. 

23/03/2007 Exp. 145/07-LO. Llicència d’obres per a canviar els aparells de sanejament i xapar 
el bany de la vivenda sítia al c/ Faura, 8-13a. 
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RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’ACTIVITATS I RÈGIM INTERIOR 

 Mes febrer 2007 
15/02/2007 Exp. 247/05-GP-CAA. Abonament complement de productivitat. 
15/02/2007 Exp. 32/2006-CE. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
15/02/2007 Exp. 27/2004-IN. Desistiment tàcit per tancament. 
15/02/2007 Exp. 32/2004-IN. Desistiment tàcit per tancament. 
15/02/2007 Exp. 48/2003-IN. Desistiment tàcit per tancament. 
15/02/2007 Exp. 1/2007-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
15/02/2007 Exp. 16/2002-IN. Desistiment tàcit per tancament. 
15/02/2007 Exp. 78/2003-IN. Desistiment exprés. 
15/02/2007 Exp. 64/2002-IN. Desistiment tàcit i arxiu actuacions. 
15/02/2007 Exp. 1/2005-IN. Desistiment tàcit art. 71 
15/02/2007 Exp. 89/2004-IN. Desistiment tàcit art. 71. 
15/02/2007 Exp. 110/2004-IN. Caducitat d’expedient i arxiu actuacions. 
22/02/2007 Exp. 161/06-GP-CAA. Assignació complement de productivitat. 
22/02/2007 Exp. 46/07-GP-CAA. Permís per lactància. 
22/02/2007 Exp. 331/2006-GP-SSV. Atorgar gratificacions per serveis extraordinaris. 
22/02/2007 Exp. 71/2004-IN. Desistiment tàcit per tancament. 
22/02/2007 Exp. 50/2004-IN. Desistiment tàcit per tancament. 

 Mes març 2007 
08/03/2007 Exp. 5/2007-PS. Subvencions sanitàries. 
08/03/2007 Exp. 194/06-GP-CAA. Assignació complement productivitat. 
08/03/2007 Exp. 247/06. Abonament dietes. 
08/03/2007 Exp. 51/07-GP-CAA. Assignació complement de productivitat. 
08/03/2007 Declarar conclús procediment administratiu. 
08/03/2007 Declarar conclús procediment administratiu. 
08/03/2007 Declarar conclús procediment administratiu. 
08/03/2007 Exp. 89/2006-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
08/03/2007 Exp. 54/2006-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
08/03/2007 Exp. 62/2000-IN. Llicència d’obres per a implantar activitat innòcua. 
08/03/2007 Exp. 121/2006-IN. Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir 

llicència d’obres. 
08/03/2007 Exp. 106/2006-IN. Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir 

llicència d’obres. 
08/03/2007 Exp. 123/2006-IN. Estimar favorable la compatibilitat urbanística i concedir 

llicència d’obres. 
08/03/2007 Exp. 135/2006-IN. Estimar favorable la compatibilitat i concedir llicència d’obres. 
08/03/2007 Exp. 10/2002-IN. Concessió llicència obertura. 
08/03/2007 Exp. 40/2006-IN. Llicència d’ocupació i funcionament activitat innòcua. 
08/03/2007 Exp. 6/2007-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
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08/03/2007 Exp. 7/2007-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
08/03/2007 Exp. 2/2007-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
08/03/2007 Exp. 77/2005-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
09/03/2007 Bestretes 2007. 
09/03/2007 Exp. 8/2007-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
09/03/2007 Exp. 93/2006-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
12/03/2007 Recinte firal Cronista Chabret. 
12/03/2007 Exp. 71/2006-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
12/03/2007 Exp. 12/2007-CG. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
14/03/2007 Exp. 5/2007-PS-GP-AAS. Subvencions sanitàries. 
14/03/2007 Exp. 158/06-GP-CA. Assignació complement de productivitat. 
14/03/2007 Exp. 326/06-GP-CAA. Assignació complement de productivitat. 
14/03/2007 Exp. 44/07-GP-CAA. Assignació complement de productivitat. 
14/03/2007 Exp. 194/06-GP-CAA. Assignació complement de productivitat. 
16/03/2007 Exp. 8/07-CE. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
16/03/2007 Exp. 6/2007-CE. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
16/03/2007 Exp. 5/2007-CE.Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
16/03/2007 Exp. 4/2007-CE. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
16/03/2007 Exp. 3/2007-CE. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
16/03/2007 Exp. 17/2006-CE. Decret admetent sol·licitud a tràmit. 
 

RESOLUCIONS DE LA REGIDORA DELEGADA D’HISENDA I POLICIA LOCAL 

Data   
Resolució Expedient Resum 
21/02/2007   000039/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1450/2007 
21/02/2007   000038/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació aigua 1449/2007 
21/02/2007   000040/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm. 1452/2007 
21/02/2007  001346/2006-GT   Tebecroce SA - Presentant recurs de reposició contra liquidació d’ocupació de via 
publica indeguda i sol·licitud devolució que procedisca 
21/02/2007   002962/2006-GT   Garcia Tomás José Miguel - Sol. anul·lació i devolució rebuts pagats per no ser el 
seu titular de c/ vent de tramuntana, 1-s2-50 
21/02/2007   000041/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1453/2007 
21/02/2007   000116/2007-GT   Ramírez Saeta Isabel - Sol. l’anul·lació rebuts pendents iae per baixa de l’activitat 
21/02/2007   000899/2006-GT   Enigk Marie Theres (eduard Enigk - Sol. la revisió de la direcció tributària de fem i 
clavegueram. 
21/02/2007  002333/2005-GT   Ruiz Pons Adriana - Anul·lació rebuts ivtm v-3439-cp i taxa d’aigua c/ menéndez y 
pelayo, 37 baix dóna itinerari comptador: 02-028-02930 per defunció del deutor amb anterioritat a la data de la 
meritació. 
21/02/2007   002411/2006-GT   Ariño Cabedo Dolores - Sol. la devolució rebut taxa aigua per no ser correcta la 
lectura 
21/02/2007   003062/2006-GT   Garrido Rubio Cesar - Sol·licitant la devolució del rebut d’aigua, fem i clavegueram 
de la vivenda sítia a l’av. mediterrani corresponent al tercer trimestre per correspondre a l’anterior propietari 
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21/02/2007  003060/2006-GT   Muñoz Olmos Amparo - Sol·licitant s’anul·len els rebuts de fem corresponent al solar 
siti a l’av. itàlia 144 platja almardà per no traure fem en ser un solar 
21/02/2007   003084/2006-GT   Aliaga Martínez Miguel - Sol. exempció ivtm 3947 fjr per minusvalidesa 
21/02/2007   000012/2007-GT   Fonts Reolid Manuela - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa vehicle 9668-fkb 
21/02/2007   000077/2007-GT   Carricondo Sánchez Antonio - Sol. exempció per minusvalidesa de l’ivtm 
21/02/2007   002999/2006-GT   Euro Rec 2000 Sll - Sol·licitant devolució taxa d’expedició de documents que no 
correspon per haver de tramitar-se en ajuntament d’almenara 
21/02/2007   000035/2007-GT   Casas Embuena Sonia - Sol·licitant la devolució de l’ivtm per un error en el vehicle 
21/02/2007   000043/2007-GT   Amores Garcia Jesús - Sol·licitud de la part proporcional corresponent a l’any 2006 
impost vehicles 
21/02/2007   000057/2007-GT   Nebot Aleixandre Manuel - Sol. prorrateig de l’ivtm  v-3892-dp 
21/02/2007   002114/2006-GT   Peña De La Alberola Sarai - Sol·licita devolució part corresponent de la taxa per a la 
prova d’accés al conservatori per família nombrosa 
21/02/2007   003036/2006-GT   Martínez Vázquez José - Inclusió en el padró de la liquidació i.v. 3413 drz 
21/02/2007   000146/2007-GT   Domínguez Mundo José - Sol. donar de baixa el gual al c/ sant francesc, 15 i 
anul·lació rebuts a nom del difunt josé domínguez mundo 
21/02/2007   000164/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
21/02/2007   000125/2007-GT   Aj Sagunt - Anul·lació d’ofici  de rebuts per baixa anterior a la data de la meritació. 
revisió padró 
21/02/2007   000161/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de la meritació. revisió padró d’ofici 
21/02/2007   000170/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts d’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró 
21/02/2007   000128/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rb per baixa anterior a la data de 
meritació. revisió padró 
21/02/2007   000152/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts d’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró. 
21/02/2007   000139/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts d’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró. 
21/02/2007   000122/2007-GT   Marco Tortajada M Carmen - Sol. la baixa de l’ivtm  matrícula v-4966-cg per haver 
sigut donat de baixa en trànsit amb data 10 d’octubre del 2005 
21/02/2007   000135/2007-GT   Rodríguez Cerda Ivan - Sol. anul·lació rebut ivtm 2005 vehicle m-6970-tl per baixa 
definitiva al desembre 2004 
21/02/2007  000118/2007-GT   Rodríguez Moreno Pedro - Sol. anul·lació rebut ivtm2006 c 3968 bml i liquidació del 
prorrateig per baixa del vehicle 
21/02/2007   000143/2007-GT   Lopez Ordoñez Maximiliano - Sol. devolució rebut ivtm2006  matrícula 2185 bw 
per baixa del vehicle amb anterioritat a la data de la meritació 
21/02/2007   000142/2007-GT   González González Emiliano - Anul·lació rebuts pendents ivtm m 9171 ex a nom del 
deutor per no ser titular 
21/02/2007   000156/2007-GT   Sabio Giménez Eduardo - Sol·licitant s’anul·len els rebuts del 2005 i 2006 de l’ivtm 
per no ser el propietari del vehicle v-6463-gu ja que es va fer el canvi de nom en 2004 
21/02/2007   000159/2007-GT  Saguntina De Automoción, SL - Sol·licitant revisió ivtm de diversos vehicles ja que 
van realitzar les transferències l’any 2005 
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21/02/2007   002959/2006-GT   Garcia Tomas Pedro - Sol. rectificació de la titularitat rebut ivtm v 3147 gl que per 
error en el dni apareix la titularitat del rebut incorrecta 
21/02/2007   000031/2007-GT  Gonzalez Andreu Juan Carlos - Sol·licitud d’anul·lació  del rebut impost vehicles 
matricula 8743-bxp 
21/02/2007   000055/2007-GT  Veiga Lopez Minerva - Anul·lació de tractors agrícoles per haver sigut venuts 
21/02/2007  001551/2006-GT   Garcia Peñaranda Yolanda - Sol. devoluc. part proporcional ivtm 2006 vehicle: v-
7651-cu per baixa : 01/06/2006 
21/02/2007   002724/2006-GT   Palanco Suarez Ana Joaqu - Baixa i anul·lació quotes del vehicle v-9928-bp per 
baixa el 27/04/1998. 
21/02/2007   000082/2007-GT   Comunitat de Propietaris av. Doctor Palos, 3 - Anul·lació liquidació execució 
subsidiària av. doctor palos, 1 i 3 per error de dret 
21/02/2007   000155/2006-GT   Construcciones José Madrid SL - Reclamació a taxa ap. domini públic per materials 
de construcció, anul·lant liquidació per període de 10 mesos i correspondre nova liquidació per 7 mesos 
21/02/2007   002534/2006-GT   León Hervas Eugenio - Sol. l’anul·lació liquidació 21265836 per taules i cadires per 
estar pagada 
21/02/2007   003050/2006-GT   Amblar Segura Francisca - Sol. l’anul·lació del rebut mercat exterior port sagunt i la 
liquidació d’un nou per ser incorrecte 
21/02/2007   000115/2007-GT   Garcia Martínez Enrique - Sol·licitant benefici fiscal exempció ibi rústica 2005 
21/02/2007  000402/2006-GT   Hergueta Martínez Felipe - Anul·lació rebuts pendents ibiu a nom del deutor per 
error en la titularitat 
21/02/2007   000123/2007-GT   Hernández Abad Laura - Sol. exempció ibir per gelades pol. 95 parcel·les 30, 228 i 
34 
21/02/2007   000085/2007-GT  Pascual Blasco José - Sol. anul·lac. i devoluc. i liquidac. rebut ibiu 2006 titular per 
venda. 
21/02/2007   000088/2007-GT   Molina Molina Faustino - Sol·licitant rectificació titular rebut d’ibi rústica polígon 7 
parcel·la 98 per error en aquest 
21/02/2007   002956/2006-GT   Estada Hernandez Alberto - Sol. anul·lació rebuts ibir 2005 i 2006 pol. 41 parcel·les 
216 i 727 per no ser titular 
21/02/2007   002566/2006-GT   Grau Miralles Domingo - Sol. el canvi de titularitat ibir pol. 88 parcel·la 161 i la 
devolució rebuts pagats, així com el canvi de titularitat de l’ibir pol. 98 parcel·la 4 
21/02/2007   001342/2006-GT   Requena Garcia Fco. Javier - Sol. anul·lac i liquidac part proporcional ibiu c/ 
maestrat 23 baix a 
21/02/2007   000148/2007-GT   Sánchez González Gloria - Sol·licitant anul·lació rebut ibi urbana, 2006 per 
expropiació en 2000, c/ pare claret, 88 tots. ref. cadastral 7043326. exp. 1052/2005 
21/02/2007   000377/2005-GT   Zamorano Capilla Alfonso - Anul·lació expedient de liquidacions  ibi  i taxes 
d’aigua fem i clavegueram i fems de diversos domicilis  per no ser subjecte passiu del rebut en la data de la meritació 
21/02/2007   002050/2006-GT   Estructuras Viviendas y Carreteras SL - Sol·licita anul·lació rebuts ibiu del c/ forja 
61 d per error titular any 2006 
21/02/2007   000160/2007-GT   Lafuente Sánchez M Dolores - Anul·lació rebut núm. 21174614, per duplicitat amb 
el rebut núm. 21155456 
21/02/2007   001504/2005-GT   Prodoca SA - Sol·licita anul·lació rebuts ibiu urb alamardà pg b2 1a és 1 per 
transmissió 
21/02/2007   000165/2007-GT   Ariño Pineda Francisca - Recurs contra deute pendent ibiu a nom de coop vivendes 
beta ii oikos 
21/02/2007   000168/2007-GT   Prodoca SA - Sol. anul·lació rebuts pendents ibiu a nom del sol·licitant per no ser 
titular 
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27/02/2007   000322/2007-GT   Aj Sagunt - Aprovació padró 2007 de l’ivtm, taxa adp entrada vehicles (guals) i 
quioscos a la via pública. 
05/03/2007   000045/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt – Exp. 2/2007 (plus). 
05/03/2007   000050/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució 1462/2007. 
05/03/2007   000054/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1465/2007. 
05/03/2007   000043/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1455/2007. 
05/03/2007   000030/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1441/2007. 
05/03/2007   002726/2006-GT   Murbiter, SA - Proposta de negociat: anul·lar iae 2004, 2005 i 2006 del núm. de 
referència 9460240007924. 
05/03/2007   000586/2005-GT   Abegon Mendez Manuela - Sol. la bonificació del rebut de la taxa d’aigua, fem i 
clavegueram de l’objecte tributari siti al c/ taronger 44 004 0027. per pensionista. 
05/03/2007   002920/2006-GT   Fernández Carnicero Maragda - Sol. bonificació ibiu i taxa aigua per família 
nombrosa pl. jacinto benavente, 6 esc 01 001  0002. 
05/03/2007   000060/2007-GT   Transgosam SL - Sol. inclusió en el padró de l’ivtm t-03959-r. 
05/03/2007   000186/2007-GT   Ferruz Aguerri Maria Del Carmen – Exp. 2852 de recaptació per deutes de taxa 
d’aigua clavegueram i fem de l’immoble cl trobador 5 baix esq. 
05/03/2007   000042/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Aprovació resolució núm. 1454/2007. 
05/03/2007   000044/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Aprovació de  resolució de liquidacions núm.  1456. 
05/03/2007   000049/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1460/2007. 
05/03/2007   002765/2006-GT   Hostal Purna SL - Sol. liquidació per trimestres del iae. 
05/03/2007   002788/2006-GT   Linser Mediterranea SL - Sol. anul·lac rebuts iae 2006 per estar exempt. 
05/03/2007   000219/2007-GT   Ramos Castro José Luis - Sol. anul·lació rebuts pendents ibiu a nom del deutor per 
no ser titular i mai ho ha sigut. 
05/03/2007   000217/2007-GT   Sancho Sales Emilio - Sol. anul·lació rebut ibir2006 i 2007 per no ser titular i es 
liquiden l’actual propietari. 
05/03/2007  000225/2007-GT  Peris Pallarés Concepción - Sol·licitant canvi de titularitat dels rebuts de l’ibi parcel·la 
484 polígon 20. 
05/03/2007   003043/2006-GT   Perez Alegre Vicente - Sol. anul·lació rebuts pendents ibir a nom del sol·licitant per 
no ser titular. 
05/03/2007   000300/2007-GT   Valera Valiente Manuel - Sol·licitant anul·lació rebut ibi urbana 2006 del garatge al 
carrer reina maria cristina 2 per haver sigut venut a l’agost 2005. 
05/03/2007   000290/2007-GT   Delgado Malvar Jacinto - Sol. la correcció de la titularitat rebut taxa d’aigua c/ 
valència, 13 i de l’ibiu per ser incorrecte. 
05/03/2007   000053/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1464/2007. 
05/03/2007   000052/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions aigua acord núm. 1463. 
05/03/2007   000051/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions aigua acord núm. 1461/2007. 
05/03/2007  000048/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució de liquidacions d’aigua, acord 1458/2007. 
05/03/2007  000046/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució de liquidacions d’aigua, acord núm. 1457/2007 
05/03/2007   000055/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1466/2007. 
05/03/2007   000253/2007-GT   Palomera Baños Juan Pedro - Sol. anul·lac. i devolc. ivtm 2004, 2005, 2006, i 
correcc. per a 2007,vehicle:c-0773-bhr.baixa 2003. 
05/03/2007   000284/2007-GT   Medel Boulandier Nicolas - Sol. la devolució taxa pagada per gual en c/clavells, 34 
per denegació d’aquest 
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05/03/2007   000157/2007-GT   Saceca SL - Sol·licitant devolució proporcional ivtm 2006 per baixa del vehicle. 
05/03/2007   002667/2006-GT   Manchon Martin Antonia - Sol. la devolució ivtm 2006 v 2333 ex per  

05/03/2007   000062/2007-GT   Mulater Pernia Juan - Sol. devolució icio per denegació de llicència. 
05/03/2007   002904/2006-GT   Condomina Candel Elvira Maria - Sol·licitant devolució dels guals número 02124 i 
02125 ja que des del 23 d’octubre fins al 28 de novembre el carrer bravo ha romàs tallat per obres de clavegueram i 
no han pogut estacionar vehicles 
05/03/2007   003040/2006-GT   Nassib Mustapha - Sol·licitant devolució taxa abonada per sol·licitud de llicència 
d’obres realitzada el dia 13 de desembre del 2005 per no tractar-se d’una reforma sinó que els tècnics municipals van 
dir que calia derrocar-la 
05/03/2007  000056/2007-ADN/RESOL  Aj Sagunt - Aprovació de resolució de liquidacions núm. 1467/2007 
05/03/2007   000057/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1468/2007 
05/03/2007   000220/2007-GT   Muñoz Betes Jesús - Sol·licitant exempció del vehicle matrícula  3061fkp per 
minusvalidesa 
05/03/2007   000288/2007-GT   Ventura Alepuz Angel Ramon - Sol. anul·lació ivtm 2006 v6142bb per baixa del 
vehicle i liquidació de la part que li correspon 
05/03/2007   000294/2007-GT   Aj Sagunt - Anul·lació rb impost vehicles tracció mecànica per estar emesos i amb 
exempció concedida. anul·lació d’ofici 
05/03/2007   000334/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 
2007. baixa i anul·lació d’ofici rb pendent 
05/03/2007   000256/2007-GT   Sorus Ruà Bienvenido - Sol. anul·lac.rebuts ivtm 97,98 i 99 vehicles v9435y i 
v8832ac per baixa. 
05/03/2007   000337/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 
2007. baixa i anul·lació d’ofici rb pendent 
05/03/2007   002520/2006-GT   Inversiones Legado SL - Sol·licita devolució del rebut del iae 2005 
05/03/2007   002700/2006-GT   Electrofil Valencia SA – Sol. devolució del rebut del iae 2006 per baixa al setembre 
del 2005 
05/03/2007   002725/2006-GT   La Lluna Cb - Proposta de negociat: anul·lar iae 2005 i 2006 el núm. de referència 
de la qual és el 8450011182435 
05/03/2007   002800/2006-GT   Construcciones y Promociones Puertomar SL - Sol·licita devolució de diferents 
rebuts del iae 2006 al seu nom per baixa en 2005 
05/03/2007   002886/2006-GT   Frontera Fenoll Encarnación - Sol·licita devolució proporcional iae 2002 per 
cessament dde activitat 
05/03/2007   000199/2007-GT   Reerb Hernandez Maria Emma - Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem 
de l’immoble siti al c/ catalunya 5 29 
05/03/2007   000127/2007-GT   Radoslavova Bakanova Elvira - Sol. anul·lac rebut i apremi 2n trim 2004 t. aigua, 
fem i clavegueram c/ teodor llorente, 167, 2a 
05/03/2007   000162/2007-GT   Boria Llusar Amadeo - Expedient d’apremi 3572 per deutes per taxa d’aigua 
clavegueram i fem de l’immoble siti a l’av. sants de la pedra 17 1 3 
05/03/2007   002964/2006-GT   Arjona Gallardo Francisco - Reclamació sobre deute d’aigua per un import de 
347,83 euros. còpia alcaldia 
05/03/2007   002854/2006-GT   Montagut Isach Ramon - Sol. anul·lac. rebuts t. aigua, fem i clavegueram per no ser 
de titular des de 18/05/2006 
05/03/2007   000629/2003   Botella Pons Amparo - Sol. anul·lació rebuts d’aigua, fem i clavegueram de c/ valència, 
22-1 per canvi de titularitat 
05/03/2007   000281/2007-GT   Vila Nohales José - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa aigua av. sants de la pedra, 
49 008 0047 
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05/03/2007   002864/2006-GT   Campos Lluch Francisco - Anul·lació rebuts pendents a nom del deutor taxa aigua al 
polígon 81 per no ser titular 
05/03/2007   000309/2007-GT   Garcia Antoniono Francisco - Ofici de recaptació mitjançant el qual se sol·licita la 
revisió de la titularitat de la taxa d’aigua, fem i clavegueram de l’immoble siti al c/ benifairó 6 006 0017, ja que el 
titular ha mort. 
05/03/2007   000333/2007-GT   Leon Fariñas Claudio - Anul·lació d’ofici del rebut de la taxa d’aigua, fem i 
clavegueram a nom de claudio Leon Fariñas (exp. relacionat 002580/2004) 
05/03/2007   000308/2007-GT   Sánchez Iniesta Encarnación - Ofici de recaptació mitjançant el qual sol·licita la 
revisió de la titularitat de la taxa d’aigua, fem i clavegueram de l’immoble siti a la plaça jacinto benavente núm. 1, 
002 007 
05/03/2007   000311/2007-GT   Cano Abia Francisco - Ofici de recaptació mitjançant el qual se sol·licita la revisió 
de la titularitat de la taxa d’aigua, fem i clavegueram de l’immoble c/ plom 21   

05/03/2007   000313/2007-GT   Velasco Bel José Miguel - Sol. canvi de titularitat de la taxa d’aigua, fem i 
clavegueram de l’immoble av. nou d’octubre 56m 007 0011 
05/03/2007   000223/2007-GT   Provencio Medina M Dolores - Sol. el canvi de titularitat de la taxa d’aigua av. sants 
de la pedra, 1 003 00017 
05/03/2007   000224/2007-GT   Maronda Garrido José - Sol. el canvi de titularitat rebut taxa d’aigua c/ circ romà, 8 
003   005 
06/03/2007   000047/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Aprovació de  resolució de liquidacions núm. 1459/2007 
06/03/2007   003920/2003   Rambla Sánchez Miguel - Sol. canvi de titularitat del rebut ibi, per no pertànyer-me 
06/03/2007   002987/2006-GT   Villaplana Martin Elena - Sol·licitant devolució rebuts ibi urbana garatge ja que no 
sóc titular carrer vent de llebeig 5 garatge 31 
06/03/2007   002630/2006-GT   Zamorano Bonet Francisca - Sol·licita anul·lació liquidacions ibiu i taxa d’aigua  
(comunicació d’embargament de compte núm. 4347) per no ser subjecte passiu 
06/03/2007   000093/2007-GT   Hueso Yranzo Juan Carlos - Sol·licitant devolució d’ingressos indeguts ibiu número 
d’expedient 409/2004 
06/03/2007   000015/2007-GT   Aja Moya Agustín - Sol. anul·lac i devoluc rebut ibiu 2003 per no ser de la seua 
propietat des del 10/02/1998 
06/03/2007   000129/2007-GT   Alqueria Nova SA - Anul·lació rebuts pendents ibiu a nom del sol·licitant per no ser 
titular 
06/03/2007   000183/2007-GT   Viñals Moreno Inmaculada - Sol. aplicació bonificació 50% per al 4t i el 5é exercici 
de l’immoble siti a l’av. de la ribera, 27-03-07 
06/03/2007   000547/2006-GT   Alfonso Aguirre Julio - Sol. l’anul·lació rebuts pendents ibiiu a nom del deutor per 
no ser el titular i liquidació a l’actual propietari 
06/03/2007   001482/2006-GT   Prinorval, SL - Sol. anul·lac diversos rebuts ibiu per transmissió en 2004 
06/03/2007   002849/2006-GT   Regalat Morales Carmen - Sol. el canvi de titularitat rebut ibiu que per error ha eixit 
malament la titularitat 
06/03/2007   002912/2006-GT   Navarro Navarro M. Teresa - Sol·licitant l’anul·lació dels rebuts ibi 2005 i 2006 de 
l’immoble siti al pg g2 platja de l’almardà 44 esc. f-4 
06/03/2007   000210/2007-GT   Capella Climent Francisco Manuel - Sol·licitant suspensió i anul·lació diversos 
rebuts ibi urbana, per no ser de la seua propietat. 
06/03/2007   000114/2007-GT   Saceda Sanchez Pilar - Reclamació sobre ibi vivenda palmereta 29-7 
06/03/2007   002951/2006-GT   Perez Pallares Maria Cristina - Sol. anul·lació rebuts pendents ibir per no ser titular 
06/03/2007   000234/2007-GT   Izquierdo Sanchez Francisco - Anul·lació rebut núm. 20585101, a nom de 
desconegut, per estar liquidat a nom del propietari de l’immoble, segons exp. 331/2005 
06/03/2007   000141/2007-GT   Gomez Baselga Trinidad - Sol. anul·lac rebut ibiu 2006 i liquidació al seu nom 
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06/03/2007   000144/2007-GT   Residencial Sagunt Segle Xxi SL - Sol. anul·lac diversos rebuts ibiu 2005 i 2006 per 
transmissions en 2004 i liquidació a titulars correctes 
06/03/2007   002491/2006-GT   Masia Llombart Vicente - Anul·lació rebuts pendents ibiu a nom del deutor per 
defunció d’aquest 
06/03/2007   000273/2007-GT   López Fabregat Maria Sacramento - Anul·lació rebuts ivtm pendents a nom de la 
deutora per defunció d’aquesta 
06/03/2007   000111/2007-GT   Cortes Leon Ivana - Sol. exempció ivtm 3236 fkg per minusvalidesa 
06/03/2007   000105/2007-GT   Rafael Martinez Enrique - Sol. exempció ivtm per minusvalidesa vehicle 3961-fjg 
06/03/2007   000169/2007-GT   Benet Gil Antonio - Sol. exempció ivtm v 85794 ve i v 85814 ve per ser agrícola 
06/03/2007   000195/2007-GT   Vandellós Martin Alejandra - Sol. bonificació ivtm matrícula 2420 fjj per 
minusvalidesa 
06/03/2007   000205/2007-GT   Doñate Agues Maria - Sol. exempció ivtm 1384 fkk per minusvalidesa 
06/03/2007   000222/2007-GT   Hortelano Domínguez Ángel - Sol. l’exempció de l’ivtm 6095 fky per minusvalidesa 
06/03/2007   000239/2007-GT   Sayas Lopez Fernando - Sol. exempció vehicle: 5797-dbb per minusvalidesa del 
sol·licitant. 
06/03/2007   000238/2007-GT   Sanchis Vento Francisco - Sol. exempció ivtm v 5235 cu per minusvalidesa 
06/03/2007   000268/2007-GT   Parra Teruel Clara - Sol. exempció ivtm vehicle 8619-ckk per 

06/03/2007   000216/2007-GT   Tortajada Roca Romualdo - Sol. la revisió del grau de minusvalidesa ivtm matrícula 
3581 dwd 
06/03/2007   000237/2007-GT   López Domingo Teresa - Sol. exempció ivtm 5267 dmj per minusvalidesa 
13/03/2007   002833/2006-GT   Couñago Fernandez Demetrio - Sol·licitant anul·lació dels rebuts impagats de l’ivtm 
per baixa del vehicle matrícula v-0884-t 
13/03/2007   000304/2007-GT   Coop Com Ambulant Valencià - Sol. inclusió i liquidació del 1r trim/2007 del 
mercat exterior a coop. com. ambulant valencià. 
13/03/2007   000092/2007-GT   Aj Sagunt - Actualització tarifes taxa adp 
13/03/2007   000177/2007-GT   Gutiérrez López José Vicente - Sol·licitant devolució de la taxa d’icio ja que no ha 
realitzat les obres 
13/03/2007   000047/2007-GT   Ferruses Orti Miguel - Sol·licita la devolució de la taxa urbanística ja que segons 
pareix no havia d’haver-la abonat 
13/03/2007   000147/2007-GT   Bentahar Ores Abdelkader - Sol. prorrateig ivtm  v-4849-cb per baixa del vehicle 
13/03/2007   000007/2007-GT  Tamarit Roselló Juan Pedro - Sol. prorrateig rebut ivtm 2007 vehicle v.3514-bw per 
baixa definitiva el 2/01/2007 
13/03/2007   000295/2007-GT   Aj Sagunt - Devolució ivtm 2006 per estar emesos i cobrats amb exempció 
concedida. devolució d’ofici 
13/03/2007   000213/2007-GT   Risueño Moreno Jesús - Sol. prorrateig ivtm v 6685 dk per baixa del 13/03/2007   
000063/2007-GT   Peruga Martínez Ramon - Sol. prorrateig rebut pagat d’ivtm to-7553-n 

13/03/2007   000235/2007-GT   Martínez Garcia José Miguel - Sol. anulac.rebuts pendents ivtm vehicles ab-8130-p i 
mu-0216-r per no ser propietari 

13/03/2007   000243/2007-GT   López Garcia M. Desamparados - Sol. prorrateig quota ivtm 2007 vehicle 2711-bwr 
per baixa definitiva el 5/02/2007 
13/03/2007   000062/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació n. 1473/2007 
13/03/2007   000062/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació n. 1474/2007 
13/03/2007   000297/2007-GT   Llopis Clemente Carlos - Sol·licitant el prorrateig de l’ivtm del vehicle matricula 
1939dcs per venda del mateix 

 20



13/03/2007   000060/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Sol. aprovació de resolució de liquidacions núm. 1471/2007 
13/03/2007   000188/2007-GT   Ajuntament Sagunt - Gestió Tributària - Proposada del negociat per a anul·lar rebuts 
ivtm per error en la matrícula 
13/03/2007   000246/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació de rebuts d’ofici de l’impost de vehicles de 
tracció mecànica per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró. 
13/03/2007   000249/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000242/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000236/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000229/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000221/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000211/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici  de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000209/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000208/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000014/2007-GT   Aja Moya Agustín - Sol. anul·lació rebuts ivtm 2004, 2005 i 2006 vehicle cs-032556 
per baixa definitiva 
13/03/2007   000178/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de rebuts per baixa anterior a la data 
de meritació. revisió padró  
13/03/2007   000227/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació de rebuts d’ofici de l’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró. 
13/03/2007   000206/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació de rebuts d’ofici de l’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró 
13/03/2007   000201/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació de rebuts d’ofici de l’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisó de padró 
13/03/2007   000179/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació de rebuts d’ofici de l’impost de vehicles de 
tracció mecànica, per baixa anterior a la data de meritació. revisió de padró 
13/03/2007   000100/2007-GT   Robles Robles Isabel - Sol. anul·lac. rebut ivtm 2006 vehicle: v-1919-cv per no ser 
titular. 
13/03/2007   000259/2007-GT   Transgarcia Mtnez - Sol. anul·lac rebut ivtm 2006 vehicle sota-008912 per baixa 
definitiva en 2005 
13/03/2007   000255/2007-GT   Aj Sagunt - Baixa en padró i anul·lació d’ofici de l’impost sobre vehicles de tracció 
mecànica per baixa anterior a la data de meritació. revisió padró 
13/03/2007   000263/2007-GT   Movimientos De Tierra El Espolo SL - Sol. comprovació rebuts ivtm matrícula a 
43040 veu 
13/03/2007   000275/2007-GT   Remar València - Sol. anul·lació rebuts pendents ivtm a nom del deutor per no ser de 
la seua propietat 
13/03/2007   002359/2003   Simon Soto Juan - Sol. l’anul·lació del rebut de la taxa de gual de 2003 núm. 01601, 
situat en: c/ murillo s/n, atés que es va sol·licitar la baixa de tal gual i es van entregar les plaques al desembre del 
2002. 
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13/03/2007   000181/2007-GT   Díez Jiménez Julio - Anul·lació rebuts pendents  ivtm a nom del deutor per defunció 
d’aquest 
13/03/2007   000185/2007-GT   Gómez Trilles Eusebio - Anul·lació rebuts pendents ivtm a nom del deutor per 
defunció d’aquest 
13/03/2007   000184/2007-GT   Fernández Navarro Jesús - Anul·lació rebuts pendents ivtm a nom del deutor per 
defunció d’aquest 
13/03/2007   000182/2007-GT   Ferruz Aguerri Maria Del Carmen - Anul·lació rebuts pendents ivtm a nom del 
deutor per defunció d’aquest 
13/03/2007   000187/2007-GT   López Bermúdez Miguel - Anul·lació rebuts pendents ivtm a nom del deutor per 
defunció 
13/03/2007   000192/2007-GT   Galan Sanchez José - Anul·lació rebuts ivtm pendents a nom del deutor per defunció 
d’aquest 
13/03/2007   000198/2007-GT   Torres Petit Enrique Francisco - Proposta del negociat: baixa i anul·lació de diversos 
rebuts dels vehicles v-6686-bu i v-1273-ex. 
13/03/2007   000010/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1421/2007 
13/03/2007   000069/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1482/2007 
13/03/2007   000063/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació ivtm 2007 n. 1475/2007 
13/03/2007   000063/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació ivtm 2007 n. 1477/2007 
13/03/2007   000059/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1470/2007 
13/03/2007   000058/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1469/2007 
13/03/2007   000335/2007-GT   Generalitat Valenciana - Anul·lació d’ofici del rebut de taxa d’aigua, fem i 
clavegueram de l’itinerari 02-087-29950  corresponent al 4t trimestre de 2006 i liquidació d’un correcte, per error en 
la lectura. 
13/03/2007   000068/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució 1481/2007 liquidacions ivtm  

13/03/2007   000066/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Resolució liquidació núm.. 1479/2007 
13/03/2007   000067/2007-ADN/RESOL   Aj Sagunt - Aprovació de resolució de liquidacions núm. 1480/2007 
13/03/2007   000338/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 
2007, baixa i anul·lació d’ofici rebuts pendents 
13/03/2007   000336/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 
2007, baixa i anul·lació d’ofici rebuts pendents 
13/03/2007   000348/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici del padró de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 
2007. baixa i anul·lació d’ofici de rebuts pendents. 
13/03/2007   000354/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici de l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 2007, 
baixa i anul·lació d’ofici de rebuts pendents. 
13/03/2007   000361/2007-GT   Aj Sagunt - Revisió d’ofici de l’impost sobre vehicles de tracció  mecànica 2007 
baixa i anul·lació de rebuts pendents. 
13/03/2007   000394/2007-GT   Aj Sagunt - Anul·lació d’ofici rb pendent per  baixa en 10/11/2003, existint error en 
el dni 
14/03/2007   001670/2005-GT   Valls Veiga Raquel - Comunicant error en  ibiu/2005 núm. fix 02608478 per no ser 
de la seua propietat. 
 
3 DONAR COMPTE RESOLUCIÓ CONSELLER EMPRESA, UNIVERSITAT I 
CIÈNCIA SOBRE MODIFICACIÓ TARIFES TRANSPORT URBÀ EN AUTOTAXI 

El conseller d’Empresa, Universitat i Ciència, mitjançant una Resolució de data de 7 de 
març del 2007, va aprovar la modificació de tarifes de transport urbà de viatgers en autotaxi, de 
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data de 7 de març del 2007, amb Registre d’Eixida de la Generalitat 12 de març del 2007, i 
Registre d’Entrada en aquest Ajuntament de data 22 de març del 2007.  
 

La dita resolució és el resultat de la sol·licitud presentada per l’Associació Gremial 
Provincial d’Auto Taxis de València en representació de l’Associació de Ràdio Taxis de Sagunt 
per a la modificació de tarifes de l’auto taxi en la població de Sagunt i el Port de Sagunt. 

Resultant que figura incorporat a l’expedient certificat del Ple de l’Ajuntament de Sagunt 
de data 30 de novembre del 2006, delegant el seu informe en la Conselleria d’Empresa, 
Universitat i Ciència. 

Consta així mateix l’informe de la Direcció General de Transports de data 9 de febrer del 
2007, amb proposta d’increment màxim del 5,2%, sobre la modificació sol·licitada, corresponent 
al període setembre del 2005 a setembre 2006, informant negativament sobre el suplement per 
animals proposat per l’Associació d’Auto Taxis de Sagunt i Port de Sagunt. Havent-se informat 
en el mateix sentit el Gabinet Tècnic de Preus i la Comissió de Preus de la Generalitat Valenciana 
en la seua sessió del dia 7 de març del 2007. 

Vista la Resolució remesa respecte d’això pel conseller d’Empresa, Universitat i Ciència 
per la qual s’autoritza la modificació proposada amb l’excepció del suplement d’animals. 

Per tot això, es dóna compte d’aquesta al Ple, que textualment diu: 
“Autoritzar la tarifa que se cita, per al servei de transport d’auto taxi indicat. 

TARIFA QUE S’APROVA 
TARIFA ORDINÀRIA (EUROS) 
Baixada de bandera.    1,58. 
Km Urbà recorregut.               0,84. 
Hora d’espera.     14,73. 
Serveis mínims                                             4,21. 
 
TARIFA ESPECIAL (EUROS) 
Baixada bandera.    2,10. 
Km Urbà recorregut.               1,00. 
Hora d’espera.     16,31. 
Serveis mínims                                            4,73. 
 
Màxima arribada client dins de: 
Municipi.                           3,00. 
Polígons o urbanitzacions                                 4,00. 

 
a) S’aplicarà la tarifa ordinària en l’horari diürn, és a dir el comprés entre les 6,00 i les 

22,00 hores del mateix dia, aplicant-se la tarifa especial en l’horari comprés entre les 22,00 hores 
d’un dia i les 6,00 del dia següent. 

b) Als serveis interurbans s’aplicarà les tarifes que fixen pel Ministeri de Foment per a 
l’any 2007. 

c) Quan un servei se sol·licite via telefònica a qualsevol de les associacions que disposen 
d’emissora, o als punts de parada o llocs on ho tinguen determinat, el taxista que preste el servei 
haurà d’arribar al punt de recollida del passatger sense que el taxímetre excedisca de les 
quantitats màximes establides. 

d) Tots els vehicles hauran de portar de forma visible per a l’usuari, un exemplar de les 
tarifes en vigor i les seues condicions d’aplicació, amb la llegenda IVA inclòs. 

e) El valor monetari de cada bot del taxímetre serà de cinc cèntims d’euro (0,05), per la 
qual cosa les tarifes proposades hauran d’ajustar-se a múltiples de 5. 
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f) Els conductors dels vehicles facilitaran als clients canvi de fins a 20 euros. Si el canvi a 
tornar fóra superior a 20 euros, el conductor tindrà dret a continuar amb el taxímetre en marxa 
fins que se li proporcione l’import del servei o bitllet de 20 euros. 

g) La quantitat establida com a mínim de percepció podrà cobrar-se sempre que, finalitzat 
el servei, aquella siga superior a la quantia que marque el taxímetre i en substitució d’aquesta 
última, mai de forma addicional. 

h) Haurà d’incloure’s un mòdul en l’exterior del vehicle, visible des de la part posterior 
del mateix que indique la tarifa adequada que s’aplica en el taxímetre. Mòdul regulat en l’Ordre 
de 13 de setembre de 1978 del Ministeri d’Indústria i energia sobre homologació d’indicadors 
lluminosos dels taxímetres de tarifes múltiples, publicat en el BOE de 18 de setembre de 1978. 
Quan s’aplique tarifa ordinària apareixerà en el mòdul el dígit 1, per a la tarifa especial 
s’encendrà el dígit 2. 

Aquesta tarifa de preus, amb expressió dels serveis afectats, haurà de ser exhibida 
perfectament visible per als usuaris en els llocs adequats del vehicle, amb la llegenda “IVA 
inclòs”. 
 

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
PRIMER: Donar compte al Ple de la Resolució del conseller d’Empresa, Universitat i 

Ciència, de data 7 de març del 2007, per la qual s’aprova la modificació de tarifes de transport 
urbà de viatgers en autotaxi, de data de 7 de març del 2007. 

SEGON: Es procedisca a la notificació de l’esmentada Resolució a l’Associació Gremial 
Provincial d’Auto Taxis de València i a l’Associació de Ràdio Taxis de Sagunt. 
 
4 APROVACIÓ PROJECTE MODIFICAT OBRES DE REHABILITACIÓ I 
ADEQUACIÓ DE LA CASA DELS BERENGUER. EXP. 47/98-C 

RESULTANT que la Junta de Govern Local, en sessió ordinària celebrada el dia cinc de 
juliol de dos mil sis, va acordar autoritzar la modificació núm. 1 del projecte tècnic de les obres 
de “Rehabilitació i adequació de la Casa dels Berenguer”, l’import de la qual ascendeix a la 
quantitat de 454.876,28 €. 

RESULTANT que l’esmentat acord autoritza l’arquitecte redactor del projecte per a la 
redacció del projecte modificat i a l’empresa Oficina Tècnica de Sagunt, SL, per a l’adequació a 
aquest dels projectes d’instal·lacions. 

RESULTANT que la modificació del projecte versa sobre variacions de mesurament, com 
ara diferència de mesurament de les unitats d’obra realment executades i increment de 
mesurament d’unitats d’obra executar, així com per unitats d’obra no previstes inicialment. 

RESULTANT que posteriorment l’empresa contractista CONSTRUCCIONS EXISA, SA, 
ha presentat escrit en el qual manifesta l’acceptació dels preus contradictoris, però “sense 
perjudici que la dita acceptació no puga interpretar-se com a renúncia a les anteriors pretensions 
econòmiques...   

RESULTANT que, en el mateix cos de l’escrit presenta al·legacions al termini d’execució 
de tres mesos proposat en el projecte reformat, i sol·licita un nou termini fixat entre ambdós parts 
i que no podrà ser inferior a 10 mesos. 

RESULTANT que, l’arquitecte redactor del projecte modificat ha informat favorablement 
la petició del termini sol·licitat ja que suposa un termini inferior a l’estimat. 

RESULTANT que, segons informe de l’arquitecta municipal, en el qual assenyala que, 
s’ha presentat projecte modificat 1, i els corresponents Projectes d’instal·lacions, els quals 
esmenen les necessitats noves descrites en l’informe del director facultatiu de maig del 2006 i 
l’actualització de les instal·lacions a la normativa vigent, segons el detall següent: 
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 Projecte d’obres de setembre del 2006, redactat per l’arquitecte Sr. José Luis 
Nebot. 

 Projecte modificat d’Instal·lació elèctrica en BT d’octubre del 2006, redactat per 
Ofitesa, SL. 

 Projecte modificat de mesures de Protecció contra Incendis d’octubre del 2006, 
redactat per Ofitesa, SL. 

 Projecte modificat d’adequació al projecte de Seguretat i Salut d’octubre del 2006, 
redactat per Ofitesa, SL. 

 Projecte modificat d’instal·lació de climatització d’octubre del 2006, redactat per 
Ofitesa, SL. 

 Projecte modificat d’adequació a l’avantprojecte d’infraestructura comuna de 
telecomunicacions i informàtiques d’octubre del 2006, redactat per Ofitesa, SL. 

 RESULTANT que l’import total del projecte reformat ascendeix a la quantitat de 
2.105.585,85 €, la qual cosa suposa un increment respecte al pressupost d’adjudicació de 27,55 
per cent, ascendint l’import addicional a la quantitat de 454.876,28 €. 
 RESULTANT que, la present modificació inclou l’import corresponent a l’execució del 
projecte d’obres més les instal·lacions, així com els honoraris per redacció i direcció d’aquests, 
segons informe de l’arquitecta municipal. 

CONSIDERANT el que disposen els arts. 59 i 101.1) del Text Refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques, una vegada perfeccionat el contracte l’òrgan de 
contractació només pot introduir modificacions per raons d’interés públic en els elements que 
l’integren, sempre que siguen degudes a necessitats noves o causes imprevistes, justificant-ho 
degudament en l’expedient. 

CONSIDERANT que, el límit del 20 per 100 contingut en l’art. 146 del TRLCAP, no 
opera com a límit a la modificació si no com a màxim a partir del qual ja no pot imposar-se 
obligatòriament al contractista. 

CONSIDERANT que, quan les modificacions suposen la introducció d’unitats d’obra no 
compreses en el projecte, els preus d’aplicació d’aquestes seran fixats per l’administració, a la 
vista de la proposta del director facultatiu de les obres, i de les observacions del contractista a 
aquesta proposta en tràmit d’audiència, per un termini mínim de tres dies hàbils, article 146.2) del 
TRLCAP, en concordança amb el 158 del seu Reglament. 

CONSIDERANT que, de conformitat amb el que disposen els arts. 101.2) i 54 del RDL 
2/2000, de 16 de juny, les modificacions dels contractes hauran de formalitzar-se en document 
administratiu. 
            CONSIDERANT, que la modificació proposada comporta un pla d’obra al qual s’ha 
d’adaptar el pla de finançament, de conformitat amb el que estableix l’art. 14.3 del text refós de 
la LCAP i 96 del seu Reglament. 

CONSIDERANT, no obstant, els terminis d’execució i el pla de finançament previst, es 
pretén declarar la despesa plurianual. 

CONSIDERANT que, l’art. 79.1 del RD 500/90, defineix com a despeses de caràcter 
plurianual aquells que estenen els seus efectes econòmics a exercicis posteriors a aquell en què 
s’autoritzen i comprometen. 

CONSIDERANT que, l’art. 174.2.a) del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i 80 del RD 500/1990, autoritza a 
l’Administració l’adopció de compromisos de despeses que hagen d’estendre’s a exercicis 
posteriors a aquell en què s’autoritzen sempre que la seua execució s’inicie en el propi exercici, i 
es troben en algun dels supòsits previstos per la pròpia norma, i entre ells, els projectes 
d’inversions.  
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CONSIDERANT que, l’autorització o la realització de les despeses de caràcter plurianual 
ha de subordinar-se al crèdit que per a cada exercici autoritzen els respectius pressupostos, apartat 
1) art. 174 del text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, en concordança amb el 
79.1) RD 500/90. 

CONSIDERANT que, en l’apartat 3) del mateix article, concordant amb el 81 i 82 del RD 
500/90, s’estableix el nombre màxim d’anualitats –quatre-, així com que la despesa que s’impute 
a cada un dels exercicis futurs autoritzats no podrà excedir la quantitat que resulte d’aplicar al 
crèdit corresponent de l’any en què l’operació es va comprometre els percentatges següents: 70%, 
60%, 50% i 50%. 

CONSIDERANT que, no obstant l’assenyalat en el paràgraf anterior, l’art. 174.5) del text 
refós de la LRHL, i 84 del RD 500/90, estableix una excepció en assenyalar: 
 “En casos excepcionals el Ple de la corporació podrà ampliar el nombre d’anualitats així 
com elevar els percentatges a què es refereix l’apartat 3 d’aquest article”. 
            CONSIDERANT que, de conformitat amb els preceptes anteriorment citats li correspon la 
competència al Ple corporatiu municipal, encara que la modificació proposada no supera els 
límits quantitatius establits, en l’apartat n) de l’art. 22 de la Llei 7/85, modificada per la Llei 
57/2003, de 16 de desembre, de Mesures per a la modernització del Govern Local. 
            CONSIDERANT que és competència de les comissions informatives l’estudi, informe i 
consulta dels assumptes que hagen de ser sotmesos a la decisió del Ple, article 123 del ROFRJEL. 
 
 Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Especial de 
Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-
EV, PP i SCP i 2 abstencions de SP, ACORDA: 

PRIMER. Aprovar el projecte reformat de l’obra de “Rehabilitació i adequació de la Casa 
dels Berenguer”, per un pressupost total de 2.105.585,85 € que suposa un increment respecte del 
pressupost d’adjudicació de 27,55 per cent que implica un líquid addicional de 454.876,28 €.  

SEGON. Deduir de l’esmentada quantitat l’import corresponent als honoraris per redacció 
i direcció d’obres del projecte modificat i honoraris redacció i direcció d’instal·lacions del 
modificats, que ascendeix a 88.355,01 €, segons el detall següent: 

-Honoraris redacció projecte modificat obra: 19.506,06 €. 
-Honoraris direcció obres modificat: 30.568,95 €. 
-Honoraris redacció i direcció instal·lacions modificat: 38.280,00 €. 
TERCER. Aprovar la despesa de caràcter plurianual per l’import citat segons preus 

contradictoris i per excés de mesurament, així com per honoraris establits en els projectes 
reformats i subscrits pels tècnics redactors, pel Contractista i informats favorablement per 
l’arquitecta municipal. 

QUART. Aprovar el finançament del projecte modificat segons el següent pla 
d’anualitats: 

ANUALITAT 2007 ANUALITAT 2008 
115.867,37 € 250.653,9 € 

I consignar la quantitat corresponent a l’import dels honoraris de redacció i direcció de les 
instal·lacions del modificat que ascendeixen a la quantitat de 88.355,01. 

CINQUÉ. Adjudicar a l’empresa “CONSTRUCCIONS EXISA, SL (NIF A-25035783)”, 
el contracte modificat per a l’execució d’obres de referència, per un import de 366.521,27 €. 

SISÉ. Establir el termini màxim d’execució en 10 mesos, de conformitat amb els informes 
tècnics. 

SETÉ. Requerir a l’adjudicatari perquè en el termini de 15 dies naturals comptats des que 
es notifique l’adjudicació del contracte, justifique, documentalment, haver ingressat en Tresoreria 
Municipal, la quantitat de 14.660,85 euros, en concepte de garantia definitiva, de conformitat 
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amb el que disposen els articles 41 i 42 del Text Refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques i Clàusula Novena del Plec de Clàusules Administratives. 
 Així mateix, i a l’empara d’allò que s’ha preceptuat en els articles 101.2) i 54.1) del Text 
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques i Clàusula setzena del Plec de 
Clàusules Administratives, haurà de concórrer el contractista a formalitzar el contracte dins del 
termini de trenta dies naturals, a comptar del següent al de la notificació de l’adjudicació, 
acordant-se la resolució del mateix si no poguera formalitzar-se per causes imputables a 
l’empresari. 

VUITÉ. Facultar la Sra. Alcaldessa-presidenta per a la subscripció de l’oportú contracte 
administratiu. 
 
5  DECLARACIÓ DE CADUCITAT PARADA DE VENDA NÚM. 22 DEL MERCAT 
MUNICIPAL DE SAGUNT-CIUTAT, SRA. Mª ANGELES GALLARDO MARTÍN. EXP. 
05/07-P 

RESULTANT que, per acord del Ple Corporatiu Municipal, en sessió celebrada el dia 23 
de desembre del 2004, es va adjudicar el contracte de concessió del servei de Mercats per a 
l’explotació de la parada de venda núm. 22, del Mercat Municipal de Sagunt-ciutat, a la Sra. Mª 
Ángeles Gallardo Martín.  
 RESULTANT que, amb data 9 de gener del 2007 s’ha presentat sol·licitud per part de la 
interessada de la baixa de la parada anteriorment esmentada. 
  RESULTANT que, girada visita d’inspecció en la parada, núm. 22, per la Inspectora de 
Mercats en data 12 de gener del 2007, s’informa: “Que personats en el lloc a fi de comprovar les 
condicions en què es troba tal parada, es troba en perfecte estat, posant-se de manifest la 
presència en aquesta d’unes estanteries de marbre que no han sigut retirades”. 
 RESULTANT que, segons el que disposa l’art. 20.4 del Plec de Condicions Jurídiques i 
Econòmic Administratives pel qual es regeix l’adjudicació de les parades del Mercat de Sagunt-
ciutat es podrà procedir a la declaració de caducitat de la concessió per renúncia expressa del dret 
d’ocupació per part de la persona que gaudisca la parada de venda. 

 RESULTANT que, per la Unitat de Recaptació Executiva d’aquest Ajuntament s’emet un 
informe sobre l’existència de deutes pendents pels conceptes de Taxa per ADP Mercats Interiors i 
Cànon per concessions administratives, corresponents a la parada núm. 22 del Mercat de Sagunt-
ciutat, la concessionària del qual és Sra. Mª Ángeles Gallardo Martín. 

 RESULTANT, que la Tècnic de Mercats informa que serà necessari que, prèviament a 
donar de baixa formalment, l’actual adjudicatària retire els elements anteriorment indicats amb 
l’objecte de deixar en perfectes condicions d’ús tal parada de venda en un termini de temps deli-
mitat, i que no tinga pendents dèbits a la Hisenda Municipal en concepte de cànon de la concessió 
o taxes per prestació de serveis de mercat en la data de presentació de la sol·licitud de baixa. 

 CONSIDERANT que, quan el contracte es resol per incompliment culpable del 
contractista, li serà confiscada la garantia, de conformitat amb el que disposa l’article 113.4, del 
Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques.  
 CONSIDERANT que, és competència del Ple de la Corporació l’aprovació del present 
expedient, per quant és una concessió plurianual que excedeix de quatre anys, art. 22.2.n) de la 
Llei 57/2003 de 16 de desembre.  
 CONSIDERANT que, de conformitat amb el que disposa l’article 47 j) de la Llei 
57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del Govern Local, només 
requereix majoria absoluta els acords sobre concessió de béns o serveis per més de cinc anys, 
sempre que la seua quantia excedisca del 20 per 100 dels recursos ordinaris del Pressupost. 
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 CONSIDERANT que en aquest supòsit no se supera tal límit. 
 CONSIDERANT que és competència de la Comissió Informativa l’estudi, informe o 
consulta dels expedients que hagen de ser sotmesos al Ple –article 123 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídics de les Entitats Locals. 
 

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Especial de 
Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
 PRIMER: Declarar la caducitat de la concessió atorgada per a la gestió i explotació de la 
parada de venda núm. 22 del Mercat Municipal de Sagunt-ciutat, el titular de la qual és la Sra. Mª 
Ángeles Gallardo Martín, tenint en compte l’anteriorment exposat, acordant, en conseqüència, la 
resolució del contracte, amb efectes de 1r d’abril del 2007. 
 SEGON: Confiscar la fiança definitiva ingressada per la Sra. Mª Ángeles Gallardo Martín, 
segons núm. d’operació 200500024232, de data 31 maig del 2005, i per un import de 33,66 
euros.  
 TERCER: Convocar nova licitació pública per a l’adjudicació de la parada de venda núm. 
22 del Mercat Municipal de Sagunt-ciutat. 
 QUART. Que pels Serveis de Recaptació es procedisca al tràmit corresponent per a la 
gestió del cobrament dels deutes contrets. 
 
6 ALTERACIÓ QUALIFICACIÓ JURÍDICA TERRENYS MACROSECTOR VII, 
AMB DESTINACIÓ A LA SEUA POSTERIOR ALIENACIÓ A L’INSTITUT 
NACIONAL DE LA SEGURETAT SOCIAL, PER A LA CONSTRUCCIÓ DE LES 
OFICINES DE LA TRESORERIA GENERAL DE LA SEGURETAT SOCIAL. EXP. 
77/05-P 

RESULTANT que, per l’Institut Nacional de la Seguretat Social, Direcció Provincial de 
València, organisme dependent del Ministeri de Treball i Assumptes Socials, s’ha sol·licitat la 
compra d’una parcel·la en el Macrosector VII, per a destinar-la a construcció d’oficines per a 
l’establiment de centres d’atenció de la Seguretat Social i Unitats de Recaptació i Administració 
de Tresoreria General de la Seguretat Social, a aquest efecte de centralitzar les actuals 
instal·lacions. 
 CONSIDERANT que, es tracta de terrenys qualificats com de domini públic, servei 
públic, arts. 2 i 4 Reglament de Béns Entitats Locals, 5 del Patrimoni Administracions Públiques 
i 79, apartats 2 i 3, Llei 7/85 de 2 d’abril. 
 CONSIDERANT que, sense perjudici de la vinculació del sòl al seu destí urbanístic des 
de l’aprovació dels Plans d’Ordenació Urbana, l’afectació dels immobles a l’ús públic es 
produeix en el moment de la cessió de dret a l’Administració, actuant conforme a la legislació 
urbanística, art. 3 del Reglament de Béns. 
 CONSIDERANT que, el Ple corporatiu municipal en sessions celebrades el 30 de juny del 
2005 i el 30 de novembre del 2006, va aprovar la cessió anticipada dels terrenys, a canvi de 
reservar-se l’aprofitament corresponent a favor del titular registral del sòl en el Macrosector VII i 
SUNP-VI, Tercera Fase. 
 CONSIDERANT que, ha sigut inscrita en el Registre de la Propietat de Sagunt, a favor 
d’aquest Ajuntament, la totalitat del ple domini de la finca núm. 60430, Tom 2611, Llibre 821, 
Foli 12, així com la reserva d’aprofitament a favor del Sr. José Mª Girona Capella. 
 CONSIDERANT que, els béns de domini públic són inalienables, inembargables i 
imprescriptibles, art. 5 RBEL, 5 de la Llei de Patrimoni Administracions Públiques i 80 Llei 7/85 
de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local. 
 CONSIDERANT que, en compliment del que disposa l’art. 8 del RBEL, l’alienació de 
tals terrenys requereix l’alteració de la seua qualificació jurídica, només als efectes de facilitar la 
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seua venda a una altra Administració, quedant acreditada l’oportunitat i legalitat de la dita 
alteració per la finalitat i ús públic a què seran destinats, Oficines de l’Institut Nacional de la 
Seguretat Social, sense que es modifique el destí previst en el Pla General d’Ordenació Urbana de 
Sagunt per a tal sòl. 
 CONSIDERANT que, l’alteració de la qualificació jurídica requereix expedient en què 
s’acredite la seua oportunitat i legalitat i informació pública durant un mes, article 8 del 
Reglament de Béns de les Entitats Locals, en concordança amb el 81.1) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 CONSIDERANT que, és competència de l’Ajuntament Ple l’alteració de la qualificació 
jurídica dels béns del Municipi, apartat 13 de l’article 50 del Reglament d’Organització 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals i article 22.1) de la Llei 57/2003, de 16 de 
desembre, de mesures per a la modernització del Govern Local. 
 CONSIDERANT que, l’acord d’alteració de la qualificació jurídica dels béns demanials 
requereix per a la seua vàlida adopció el vot favorable de la majoria absoluta del número legal de 
membres de la corporació, apartat 2 n) de l’article 47 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre. 
 
 Durant el debat, la Sra. Murciano s’absenta momentàniament de la sessió. 
 
 Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa Especial de 
Comptes i Serveis Econòmiques, l’Ajuntament Ple, per 13 vots a favor de PSOE, EU i BLOC-EV 
i 11 abstencions de PP, SP i SCP (la de la Sra. Murcià en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), 
ACORDA: 
 PRIMER. Aprovar, inicialment, l’alteració de la qualificació jurídica de 4.066 m2.; de la 
parcel·la núm. 116 (1.836,02 m2) núm. 31 (2.136,08 m2) núm. 78 (71,87 m2) i núm. 349 (22,03 
m2) del Polígon 88, propietat d’aquest Ajuntament, passant els terrenys afectats béns de Domini 
Públic “Ús Públic”, a Patrimonials, amb destí a la seua alienació a l’Institut Nacional de la 
Seguretat Social per a la construcció de les Oficines de la Tresoreria General de la Seguretat 
Social. 
 SEGON. Sotmetre a informació pública l’expedient pel termini d’un mes en el Butlletí 
Oficial de la Província, en compliment del que disposa l’apartat f) de l’article 8 del Reglament de 
Béns de les Entitats Locals, i article 81.1) de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 En el cas que no es formule cap al·legació, s’entendrà aprovada definitivament l’alteració 
de la qualificació jurídica dels béns. 
 TERCER. Aprovat definitivament el canvi de qualificació jurídica que es procedisca a 
l’alienació del sòl a l’INSTITUT NACIONAL DE LA SEGURETAT SOCIAL, òrgan dependent 
del Ministeri de Treball i Assumptes Socials, per a la construcció d’una Oficina Integral de la 
Seguretat Social, en els termes aprovats per la Junta de Govern de 6 de juliol del 2005. 
 QUART. Facultar la Sra. Alcaldessa-presidenta per a la firma dels oportuns documents 
públics. 
 
7 CORRECCIÓ ERROR MATERIAL ACORD PLE 25-01-07, MODIFICACIÓ DE 
L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA PER PRESTACIÓ DEL 
SERVEI DE MERCATS MUNICIPALS (EXTERIOR) PER A L’ANY 2007. EXP. 7/06-IT. 
 RESULTANT que s’ha observat l’existència d’un error material en el punt 10 de l’acta 
del Ple celebrat el 25 de gener del 2007 i aprovada en sessió de data 21 de febrer del 2007; 
consistent en un error de transcripció en el V. Ref.er. import diari, de manera que: 
 - On posa: “ 0,667 €/m2”. 
 - Ha de posar: “0,648 €/m2”. 
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 CONSIDERANT que, de conformitat amb el que preveu l’article apartat 2 de l’article 
105 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques 
i del Procediment Administratiu Comú, les Administracions Públiques podran rectificar en 
qualsevol moment els errors materials, de fet o aritmètics existents en els seus actes. 
 
 Per tot això, de conformitat amb la Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis 
Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per 16 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV, SP i SCP i 7 
abstencions de PP, ACORDA: 
 La correcció de l’error material de referència, modificant el la quantitat de l’import per 
metres del punt 10 de l’acta de la sessió ordinària de data 25 de gener del 2007. 
 
8 PROPOSICIÓ DONAR COMPTE RESOLUCIÓ ALCALDIA 14/03/07 
APROVANT LIQUIDACIÓ PRESSUPOST MUNICIPAL EXERCICI 2006 

Es dóna compte al Ple de la corporació de la Resolució de l’Alcaldia número 443 de data 
14 de març del 2007, al tenor literal del qual: 

“Examinada la liquidació del pressupost municipal per a 2.006, formulada per la 
Intervenció Municipal i 

Resultant que aquesta s’ha realitzat d’acord amb el que preveu el Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals (TRLHL), Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, Instrucció de Comptabilitat per a 
l’Administració Local i les Bases d’Execució aprovades.  

En mèrit d’allò que s’ha exposat, i atés al que estableixen els art. 191.3 i 193.4 del 
TRLHL i art. 90 del RD 500/1990. 

RESOLC: 
PRIMER. Aprovar la liquidació del Pressupost Municipal corresponent a l’exercici de 

2006, el RESULTAT PRESSUPOSTARI DEL QUAL és el següent: 
RESULTAT PRESSUPOSTARI 

  
Drets Rec. 

Nets 
Oblig. Rec. 

Netes Ajustos 

RTAT. 
PRESSUPOS

TARI 
a) Operacions Corrents 50.888.817,76 45.188.771,71   5.700.046,05
b) Altres operacions no financeres 4.282.908,56 4.691.765,32   -408.856,76
          
1. Total Operacions no financeres ( a + b ) 55.171.726,32 49.880.537,03   5.291.189,29
2. Actius Financers 59.182,36 59.322,26   -139,90
3. Passius Financers 2.300.000,00 2.079.198,11   220.801,89
          
RESULTAT PRESSUPOSTARI DE L’EXERCICI 57.530.908,68 52.019.057,40   5.511.851,28
          
AJUSTOS         
4. Crèdits gastats finançats amb romanent de Tresoreria per 
a Despeses Generals     259.922,03   
5. Desviacions de finançament negatiu de l’exercici     2.001.991,43   
6. Desviacions de finançament positiu de l’exercici     -4.621.695,36   
          
RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT       3.152.069,38

SEGON. Aprovar, així mateix, el ROMANENT DE TRESORERIA a 31 de desembre de 
2.006, segons el detall següent: 

 ESTAT DEL ROMANENT DE TRESORERIA  
1. Fons Líquids 12.636.695,16
2. Drets Pendents de Cobrament  19.936.721,15
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 Del Pressupost Corrent 4.468.678,81
 Del Pressupost Tancat 15.157.364,47
 D’altres operacions no pressupostàries 331.869,44
 (-) Cobraments realitzats pendents d’aplicació definitiva -21.191,57

3. Obligacions Pendents de Pagament 11.865.583,46
 Del Pressupost Corrent 3.635.974,25
 Del Pressupost Tancat 464.768,18
 D’altres operacions no pressupostàries 7.814.447,14
 (-) pagaments realitzats pendents d’aplicació definitiva -49.606,11
I Romanent de Tresoreria Total  ( 1 + 2 - 3 ) 20.707.832,85
II Saldos de Cobrament Dubtós 8.832.888,53
III Excés de Finançament afectat 10.066.034,99
IV Romanent de Tresoreria per a Despeses Generals ( I - II - III ) 1.808.909,33

TERCER. Determinar els ROMANENTS DE CRÈDIT classificats en compromesos i no 
compromesos, d’acord amb el detall existent en la documentació que acompanya a aquesta 
Liquidació i resumits com segueix: 
PRESSUPOST DEFINITIU:    64.766.580`87 
OBLIGACIONS RECONEGUDES:    52.019.057’40 

ROMANENTS DE CRÈDIT:  12.747.523’47 
Compromesos:    4.979.984’60 
No compromesos:    7.767.538’87 
 
QUART. Donar compte del present Decret a l’Ajuntament Ple en la primera sessió que 

celebre.” 
 
 Durant el debat d’aquest assumpte, a les 17 hores i 45 minuts, la Sra. Alcaldessa s’absenta 
momentàniament de la sessió, i és substituïda en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. 
Civera, fins a les 17 hores i 50 minuts, en què la Sra. Alcaldessa s’hi reintegra. 
 
9 PROPOSICIÓ DONAR COMPTE RESOLUCIÓ ALCALDIA 14/03/07 
APROVANT LIQUIDACIÓ PRESSUPOST CONSELL LOCAL AGRARI EXERCICI 
2006 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució de l’Alcaldia número 442 de data 
14 de març del 2007, al tenor literal del qual: 

“Examinada la liquidació del pressupost de l’Organisme Autònom Consell Local Agrari 
per a 2.006, formulada per la Intervenció Delegada. 

Resultant que aquesta s’ha realitzat d’acord amb el que preveu el Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals (TRLHL), Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, Instrucció de Comptabilitat per a 
l’Administració Local i les Bases d’Execució aprovades.  

En mèrit d’allò que s’ha exposat, i atés al que establixen els art. 191.3 i 193.4 del TRLHL 
i art. 90 del RD 500/1990. 

RESOLC: 
PRIMER. Aprovar la liquidació del Pressupost del Consell Local Agrari corresponent a 

l’exercici de 2006, el RESULTAT PRESSUPOSTARI DEL QUAL és el següent: 
RESULTAT PRESSUPOSTARI 
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Drets Rec. 

Nets 
Oblig. Rec. 

Netes Ajustos 

RTAT. 
PRESSUPOS

TARI 
a) Operacions Corrents 1.115.986,34 1.055.176,14  60.810,20
b) Altres operacions no financeres 344.503,12 497.900,09  -153.396,97
       
1. Total Operacions no financeres ( a + b ) 1.460.489,46 1.553.076,23  -92.586,77
2. Actius Financers 900,00 900,00  0
3. Passius Financers 0 0  0
       
RESULTAT PRESSUPOSTARI DE L’EXERCICI 1.461.389,46 1.553.976,23  -92.586,77
        
AJUSTOS        
4. Crèdits gastats finançats amb romanent de Tresoreria per 
a Despeses Generals     0 
5. Desviacions de finançament negatiu de l’exercici     212.980,71 
6. Desviacions de finançament positiu de l’exercici     20.216,90 
         
RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT       100.177,04

SEGON. Aprovar, així mateix, el ROMANENT DE TRESORERIA a 31 de desembre de 
2006, segons el detall següent: 

 ESTAT DEL ROMANENT DE TRESORERIA  
1. Fons Líquids 220.314,90
   

2. Drets Pendents de Cobrament  29.917,60
 Del Pressupost Corrent 22.785,00
 Del Pressupost Tancat 901,36
 D’altres operacions no pressupostàries 6.231,24
 (-) Cobraments realitzats pendents d’aplicació definitiva 0

3. Obligacions Pendents de Pagament 124.022,19
 Del Pressupost Corrent 68.303,91
 Del Pressupost Tancat 0
 D’altres operacions no pressupostàries 55.718,28
 (-) pagaments realitzats pendents d’aplicació definitiva 0
I Romanent de Tresoreria Total  ( 1 + 2 - 3 ) 126.210,31
II Saldos de Cobrament Dubtós 0
III Excés de Finançament afectat 18.168,02
IV Romanent de Tresoreria per a Despeses Generals ( I - II - III ) 108.042,29 

TERCER. Determinar els ROMANENTS DE CRÈDIT classificats en compromesos i no 
compromesos, d’acord amb el detall existent en la documentació que acompanya a aquesta 
Liquidació i resumits com segueix: 
PRESSUPOST DEFINITIU:     1.662.573,36 
OBLIGACIONS RECONEGUDES:     1.553.976,23 

ROMANENTS DE CRÈDIT:   108.597,13 
Compromesos:  0 
No compromesos:     108.597,13 
QUART. Donar compte del present Decret a l’Ajuntament Ple en la primera sessió que 

celebre.” 
 
 En aquests moments, el Sr. Zarzoso abandona definitivament la sessió. 
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10 PROPOSICIÓ PP DESEMBOCADURA RIU PALÀNCIA: PONT I 
MANTENIMENT VIAL. EXP. 7/07-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, al tenor literal de la qual: 
“El passat 23 de març del 2007 es va plantar “el primer arbre” de l’adequació del llit del 

riu Palància, corresponent al tram que discorre entre l’hospital de Sagunt i la costa. 
 Aquesta intervenció comportarà la demolició de la carretera paral·lela al mar que uneix les 
platges del Port de Sagunt i Canet d’en Berenguer, sense que existisca de moment previsió alguna 
de construcció d’un pont que unisca ambdós punts costaners, en desvincular-se del projecte 
original aquesta infraestructura absolutament necessària que en un principi sí que estava prevista.  

Analitzat el projecte constructiu, pareix immediata la demolició del vial costaner, i amb 
això perdre els beneficis que es deriven de la connexió de Canet i el nostre municipi per la costa. 
Quelcom al nostre entendre innegociable i una font innecessària de problemes que no ha de 
justificar-se en ajornaments ni en promeses i que ha de tindre un pronunciament clar i terminant 
de l’Ajuntament de Sagunt. 

Diverses vegades hem ressaltat que resultava inadmissible que una de les principals 
actuacions que contemplava el projecte d’adequació del delta del riu Palància, com era la 
realització d’un pont que unisca la zona turística de Canet amb el nucli del Port s’eliminara, sense 
alternativa prevista.  

En una reunió amb el Secretari Autonòmic d’Infraestructures, fa més d’un any, arranquem 
el compromís de finançament en la part que correspon a la Generalitat Valenciana per a realitzar 
un nou pont en la desembocadura del Palància i no ens consta que s’haja treballat en la línia 
oberta pel Partit Popular per al benefici de tots. 

Avui, una vegada s’ha anunciat el començament imminent de l’obra, res s’anuncia com a 
alternativa a l’eliminació del vial, excepte la voluntat manifestada per la Generalitat Valenciana 
en boca del Secretari Autonòmic d’assumir el finançament, en la part que li corresponga, 
d’aqueix nou pont. 

En cas de no posar-se remei, perdre els beneficis que es deriven de la connexió dels 
centres turístics de Canet i el nostre municipi i generar, innecessàriament problemes com els 
generats del trànsit de vehicles en derivar-ho tot al pont de Sant Josep que es convertiria en un 
embut. 

 
Per tot això sotmetem a la consideració de l’Ajuntament en Ple l’adopció de l’acord 

següent  
Primer: Que l’Ajuntament realitze les gestions oportunes davant de la CHJ i l’empresa 

adjudicatària, perquè durant la realització de les obres, i fins que s’execute el pont de connexió 
entre el Port Sagunt i Canet per la costa, es mantinga la canal del mar com a via pavimentada per 
al trànsit rodat.  

Segon. Que es realitzen les gestions oportunes davant de la Confederació Hidrogràfica del 
Xúquer i la Conselleria d’Infraestructures perquè tan ràpidament com siga possible redacten el 
projecte constructiu d’un pont que unisca la zona costanera del Port de Sagunt i Canet d’en 
Berenguer, així com es consigne la dotació pressupostària necessària que corresponga a cada una 
de les administracions per a la seua execució.  

Tercer: Que es remeta una còpia del present acord al Secretari Autonòmic 
d’Infraestructures i al President de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer.”  
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 A les 18 hores i 45 minuts la Sra. Alcaldessa s’absenta momentàniament de la sessió, i és 
substituïda en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Civera, fins a les 19 hores i 15 
minuts en què la Sra. Alcaldessa s’hi reintegra. 
 
 Durant el debat, el portaveu del Grup Municipal Socialista presenta una esmena acceptada 
pel Grup Popular amb una modificació, que queda definitivament de la manera següent: 
 “Eliminar els paràgrafs cinqué i sisé de la part expositiva i afegir al primer apartat de la 
part dispositiva: “compatibilitzant-se per tant l’execució de les obres amb la utilització de la 
via”.” 
 Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
 Per tot això, incorporada l’esmena aprovada, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, 
ACORDA: Aprovar la proposició dalt transcrita i degudament esmenada, la redació de la qual 
queda de la manera següent: 

““El passat 23 de Març del 2007 es va plantar “el primer arbre” de l’adequació del llit del 
riu Palància, corresponent al tram que discorre entre l’hospital de Sagunt i la costa. 
 Aquesta intervenció comportarà la demolició de la carretera paral·lela al mar que uneix les 
platges del Port de Sagunt i Canet d’en Berenguer, sense que existisca de moment previsió alguna 
de construcció d’un pont que unisca ambdós punts costaners, en desvincular-se del projecte 
original aquesta infraestructura absolutament necessària que en un principi sí que estava prevista.  

Analitzat el projecte constructiu, pareix immediata la demolició del vial costaner, i amb 
això perdre els beneficis que es deriven de la connexió de Canet i el nostre municipi per la costa. 
Quelcom al nostre entendre innegociable i una font innecessària de problemes que no ha de 
justificar-se en ajornaments ni en promeses i que ha de tindre un pronunciament clar i terminant 
de l’Ajuntament de Sagunt. 

Diverses vegades hem ressaltat que resultava inadmissible que una de les principals 
actuacions que contemplava el projecte d’adequació del delta del riu Palància, com era la 
realització d’un pont que unisca la zona turística de Canet amb el nucli del Port s’eliminara, sense 
alternativa prevista.  

En cas de no posar-se remei, perdre els beneficis que es deriven de la connexió dels 
centres turístics de Canet i el nostre municipi i generar, innecessàriament problemes com els 
generats del trànsit de vehicles en derivar-ho tot al pont de Sant Josep que es convertiria en un 
embut. 

 
Per tot això sotmetem a la consideració de l’Ajuntament en Ple l’adopció de l’acord 

següent  
Primer: Que l’Ajuntament realitze les gestions oportunes davant de la CHJ i l’empresa 

adjudicatària, perquè durant la realització de les obres, i fins que s’execute el pont de connexió 
entre el Port Sagunt i Canet per la costa, es mantinga la canal del mar com a via pavimentada per 
al trànsit rodat, compatibilitzant-se per tant l’execució de les obres amb la utilització de la via. 

Segon. Que es realitzen les gestions oportunes davant de la Confederació Hidrogràfica del 
Xúquer i la Conselleria d’Infraestructures perquè tan ràpidament com siga possible redacten el 
projecte constructiu d’un pont que unisca la zona costanera del Port de Sagunt i Canet d’en 
Berenguer, així com es consigne la dotació pressupostària necessària que corresponga a cada una 
de les administracions per a la seua execució.  

Tercer: Que es remeta una còpia del present acord al Secretari Autonòmic 
d’Infraestructures i al President de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer.”  
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 En aquests moments la Sra. Murciano s’absenta momentàniament de la sessió. 
 
11 PROPOSICIÓ PP, PENDONS SETMANA SANTA. EXP. 8/07-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel Grup Popular Municipal, al tenor literal de la qual: 
“El Boletín Oficial del Estado de data dimecres 25 agost 2004, va publicar la resolució de 

la secretària general de Turisme, per la que se’ns concedia a la Setmana Santa Saguntina ser festa 
d’Interés Turístic Nacional. 
 Tal declaració va suposar posar de manifest una vegada més la importància que la tradició 
i l’arrelament de la Setmana Santa Saguntina i la seua Confraria, amb més de 500 anys d’història, 
té en la nostra ciutat.  
 La Confraria de la Puríssima Sang del nostre Senyor Jesucrist reuneix de forma directa a 
més d’1.600 confrares, i s’amplia a tots aquells que gaudim de les activitats que exerceixen 
durant tot l’any i en especial en el període de Setmana Santa.  

A més del sentiment i la fonda religiositat que té per als veïns la Setmana Santa i la seua 
Confraria, parlem d’una tradició i un atractiu cultural i turístic per a la nostra ciutat.  

És tradició en el nucli històric fer penjar dels balcons els singulars i tradicionals pendons 
de Setmana Santa, com a forma de sentir i abonar en la seua justa mesura la importància que per 
a Sagunt té la Setmana Santa Saguntina, com una forma d’identificació, suport i fusió amb la 
nostra celebració més tradicional.  

Més enllà de la importància que per a diversos sectors econòmics de la ciutat té la 
Setmana Santa, ha de figurar el suport institucional, sense fissures, si atenem a l’arrelament que 
demostra la ciutat a una manifestació d’aquesta característiques, i servisca com a motor per a 
impulsar culturalment i turísticament el nostre municipi. 

Per tot això sotmetem a la consideració de l’Ajuntament en Ple l’adopció de l’acord 
següent  

Primer: Que durant la Setmana Santa, pengen, de la façana principal de l’Ajuntament, els 
tradicionals domassos de la Confraria de la Puríssima Sang del nostre Senyor Jesucrist, com a 
símbol d’identificació del Consistori amb la Setmana Santa Saguntina, declarada Festa d’Interés 
Turístic Nacional. 

Segon: Que per a posteriors anys l’Ajuntament encarregue la confecció d’uns rebosters de 
Setmana Santa que donen major dignitat a la façana municipal. 

Tercer. Que es remeta una còpia del present acord al president de la Confraria de la 
Puríssima Sang del nostre Senyor Jesucrist i al Clavari de la Majoralia de 2007.”  

 
Durant el debat, el Sr. Goig s’absenta momentàniament de la sessió. 
 

 Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 17 vots a favor de PSOE, BLOC-EV, PP, SP i 
SCP, 5 vots en contra d’EU i Sr. Muñoz i 1 abstenció de Sr. Goig (en aplicació de l’art. 100.1 del 
ROF), ACORDA: Aprovar la proposició dalt transcrita, que es té ací per reproduïda a tots els 
efectes. 
 
 En aquests moments, la Sra. Murciano s’absenta momentàniament de la sessió, i s’hi 
reincorpora el Sr. Goig. 
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12 PROPOSICIÓ EU, RECUPERACIÓ FAÇANA JOAQUÍN GAMÓN. EXP. 9/07-M 
Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel Grup Municipal Esquerra Unida, al tenor literal de la 

qual: 
“Conegut actualment com a Escoles Joaquín Porrassa encara figurava en la seua façana 

principal la inscripció de la seua pertinença a la Companyia Minera de Sierra Menera. S’ubicava 
presidint el costat sud de l’Albereda del Consell. Aquest immoble de planta baixa i principal era 
un edifici exempt que defineix una planta rectangular d’ús pròpiament educatiu, amb amplis 
finestrals en exterior que il·luminaven cada una de l’aules. La seua façana estava presidida 
després d’alguna remodelació per un frontó central d’accés sobre el qual se situava una peculiar 
balconada rematada en la línia de cornisa per un destacat frontó corb amb la denominació de 
l’edifici i l’empresa a què va pertànyer. La seua distribució interior és quasi simètrica disposant 
els aularis, sales de reunions i serveis a un costat i a l’altre de la caixa central disposada a manera 
de vestíbul-escala únic d’accés al nivell principal.  

Es tracta d’una de les primeres construccions empresarials en les voltants del nucli 
portuari i el seu alçament original és anterior a l’inici de la dècada dels anys vint. De fet la 
capella original situada en l’extrem oest de l’immoble va ser un dels primers centres religiosos 
del nucli urbà que en quedar xicotet va fer necessària la planificació i construcció de l’Església de 
la Mare de Déu de Begonya en el flanc oest de la mateixa Albereda del Consell. Entre els seus 
usos originaris es pot documentar l’haver sigut, a més de capella, Escola d’Arts i Oficis (o de 
formació professional per a futurs operaris de l’empresa minera), Escola d’Ensenyament Primari, 
de Nàutica i Peritatge Mercantil.  

L’antic edifici del Col·legi Joaquín Gamón, va ser inclòs en la declaració de Bé d’Interés 
Cultural que inste la Comissió Ciutadana per a la Defensa de la Gerència. Sol·licitud que va ser 
denegada per la pròpia Conselleria. Poc de temps després la pròpia Conselleria de Cultura, 
informe de la qualitat de l’edifici i de la necessitat dotar-lo de protecció i la seua conservació total 
en la construcció de l’hotel, en els últims mesos el tema es desbloqueja i es passa d’una postura 
de conservació a una altra que suposa la desaparició de l’edifici, considerat com emblemàtic unes 
poques setmanes abans.  

En data avui, desgraciadament l’edifici està completament demolit no obstant des del 
Grup Municipal d’EU pensem que s’està a temps de plantejar la recuperació de l’antiga façana i 
que aquesta s’integre en el nou edifici. Amb el valor afegit que suposaria per a l’hotel la seua 
ubicació en l’espai on estava l’edifici més antic del Port.  

Per tot això es proposa al Ple de l’Excm. Ajuntament de Sagunt, l’ACORD següent: 
1. Negociar amb l’empresa propietària: 

 La recuperació o recreació de l’antiga façana i que aquesta s’integre en el 
nou edifici. 
 Que el nom de l’hotel arreplegue la història d’aquest recinte. 

Que en l’interior de l’establiment hoteler s’explique al visitant la història de 
tal espai.” 

 
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: Aprovar la proposició dalt 

transcrita, que es té ací per reproduïda a tots els efectes. 
 
 A les 20 hores i 10 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 
intervencions del públic assistents a la sessió, en aplicació del que preveu la Carta de Participació 
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Ciutadana. Intervencions que, junt amb les contestacions dels membres de la Corporació, figuren 
com a annex a la present acta. 
 La sessió es reprén a les 20 hores i 20 minuts. 
 
13 PROPOSICIÓ EU, EMISSIONS TV3. EXP. 10/07-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el qual estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel Grup Municipal Esquerra Unida, al tenor literal de la 

qual: 
“Acció Cultural del País Valencià és, des de l’any 1985, l’entitat que ha fet possible la 

recepció dels programes de TV3 al País Valencià, permetent ampliar l’oferta televisiva en la 
nostra llengua. 

A pesar d’aquesta tasca de normalització lingüística, Acció Cultural del País Valencià mai 
ha obtingut una concessió o autorització administrativa per a legalitzar les seues emissions i 
aquestes han estat sempre en una situació jurídica precària i irregular.  

En aquests moments, la Generalitat Valenciana ha incoat un expedient sancionador contra 
Acció Cultural del País Valencià per a emetre amb tecnologia de Televisió Digital Terrestre els 
programes de TV3 en les nostres comarques i aquesta entitat s’enfronta a una ordre 
administrativa de cessament de les emissions i a una sanció econòmica de fins a un milió d’euros.  

Davant d’aquesta situació, el Grup Municipal d’Esquerra Unida proposa al Ple de la 
corporació que aprove l’acord següent: 

L’Ajuntament de Sagunt reunit en sessió plenària, considera que la tasca realitzada per 
Acció Cultural del País Valencià fent possible la recepció de la TV3 en les terres valencianes 
mereix un reconeixement de les institucions per tal com ha contribuït de forma decisiva a la 
normalització lingüística del valencià i a la llibertat d’expressió i comunicació.  

Per aquesta raó, les administracions públiques competents han de legalitzar aquestes 
emissions i permetre la recepció dels programes de TV3 en les nostres comarques, de conformitat 
amb el que preveu la Carta Europea de Llengües Regionals o Minoritàries subscrita per l’Estat 
Espanyol.  

L’Ajuntament de Sagunt, en defensa de la llibertat d’expressió i comunicació i en defensa 
de la nostra llengua, insta a la Generalitat Valenciana a arxivar de forma immediata i sense 
imposició de cap sanció econòmica o de qualsevol altre tipus, l’expedient sancionador obert 
contra Acció Cultural del País Valencià.” 
 
 En el desenvolupament del debat, la Sra. Murciano es reintegra a la sessió, i l’abandona 
definitivament la Sra. Contreras i momentàniament el Sr. Borrás, Sr. Martí i Sr. Serrano. 
 

Durant el debat, el portaveu del Grup Municipal BLOC-EV presenta una esmena 
d’addició consistent a afegir els següents punts en la part dispositiva: 

“QUART: Instar a la Generalitat Valenciana perquè subscriga conveni amb la Generalitat 
de Catalunya per a l’intercanvi dels senyals de televisió, a fi que a Catalunya es puga veure Canal 
9 i que a la Comunitat Valenciana puga veure’s la TV3.  

CINQUÉ: Traslladar el present acord tant al Consell de la Generalitat Valenciana com al 
Govern Català.” 

 Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
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 Per tot això, incorporada l’esmena aprovada, el Ple de l’Ajuntament, per 17 vots a favor 
de PSOE, EU, BLOC-EV, SP i SCP, 3 vots en contra de PP, i 4 abstencions dels Srs. Martí, 
Borrás i Serrano i la Sra. Contreras (en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA: 

Aprovar la proposició dalt transcrita i degudament esmenada, la part dispositiva de la qual 
queda de la manera següent: 

PRIMER: L’Ajuntament de Sagunt reunit en sessió plenària, considera que la tasca 
realitzada per Acció Cultural del País Valencià fent possible la recepció de la TV3 en les terres 
valencianes mereix un reconeixement de les institucions per tal com ha contribuït de forma 
decisiva a la normalització lingüística del valencià i a la llibertat d’expressió i comunicació.  

SEGON: Per aquesta raó, les administracions públiques competents han de legalitzar 
aquestes emissions i permetre la recepció dels programes de TV3 en les nostres comarques, de 
conformitat amb el que preveu la Carta Europea de Llengües Regionals o Minoritàries subscrita 
per l’Estat Espanyol.  

TERCER: L’Ajuntament de Sagunt, en defensa de la llibertat d’expressió i comunicació i 
en defensa de la nostra llengua, insta a la Generalitat Valenciana a arxivar de forma immediata i 
sense imposició de cap sanció econòmica o de qualsevol altre tipus, l’expedient sancionador 
obert contra Acció Cultural del País Valencià.” 

QUART: Instar a la Generalitat Valenciana perquè subscriga conveni amb la Generalitat 
de Catalunya per a l’intercanvi dels senyals de televisió, a fi que a Catalunya es puga veure Canal 
9 i que a la Comunitat Valenciana puga veure’s la TV3.  

CINQUÉ: Traslladar del present acord tant al Consell de la Generalitat Valenciana com al 
Govern Català. 
 
 En aquests moments, la Sra. Murciano s’absenta momentàniament de la sessió. 
 
 
14 PROPOSICIÓ SP, SEGURETAT CIUTADANA. EXP. 11/07-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
A les 21 hores la Sra. Alcaldessa s’absenta momentàniament de la sessió fins a les 21 

hores i 15 minuts, i és substituïda en la Presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Civera. 
 
Llegida la proposició presentada pel Grup Municipal Segregació Portenya, al tenor literal 

de la qual: 
“Davant de l’actual onada de delinqüència que està patint el municipi, i la gran alarma 

social generada, sol·licitem al ple de la corporació que, de forma urgent, adopte les mesures 
següents: 

1. Establir una mesa de negociació amb el comité de treballadors, i almenys un 
representant de cada una de les formacions polítiques presents en el consistori, a fi d’optimitzar 
els recursos humans de què disposa el municipi en matèria de Seguretat Ciutadana. 

2. Crear un protocol d’actuació únic entre la policia local i la resta de cossos de Seguretat, 
que permeta, entre una altra sèrie d’accions, recuperar la policia de proximitat (policia de barri). 

3. Incorporació immediata de la Guarderia Rural al cos de la Policia Local, previ els 
tràmits oportuns i el corresponent curs en l’Institut Valencià de Seguretat Pública (IVASP), fins 
que la incorporació es produïra a tots els efectes, passarien a prestar labors de patrulla 
dissuasòria, vigilància d’eixides i entrades de col·legis i absentisme escolar.    
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4. Creació d’un pla estratègic de la policia local, revisió de les ordenances municipals i 
rigorós compliment d’aquestes. 

5. Creació d’una comissió informativa específica sobre seguretat ciutadana. 
6. Adoptar mesures per a la disminució de l’absentisme entre la policia local, potenciant la 

formació d’agents, la responsabilitat de comandaments intermedis, i el reconeixement i la 
promoció dels mateixos, així com les inspeccions regulars. 

7. L’Ajuntament en ple assoleix el compromís d’exercir sempre el seu dret a derivar en els 
pares dels menors la responsabilitat civil, en tots aquells actes de vandalisme que afecten la 
propietat municipal i que estiguen perpetrats per menors d’edat. 

8. Creació d’una ordenança municipal especifica del menor. 
9. Redistribuir recursos humans municipals al departament de Serveis Socials creant la 

figura, ja utilitzada en altres ajuntaments, del mediador de Barri. 
10. Possibilitar els mitjans necessaris per a crear una major fluïdesa d’informació i 

cooperació entre departaments municipals com a policia local, serveis socials, educació, etc. 
11. Exigir a la Conselleria la creació d’un centre de dia que treballe amb menors 

inadaptats al medi escolar, sempre en cooperació amb l’àmbit educatiu. 
12. Fomentar l’associacionisme entre ciutadans no espanyols com a mesura efectiva a 

l’hora de treballar conjuntament.” 
 
 Durant el debat es reintegren a la sessió els Srs. Borrás, Serrano i Martí. 
 
 Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 3 vots a favor de SP i SCP, 13 vots en contra de 
PSOE, EU i BLOC-EV i 5 abstencions de PP, ACORDA: 

No aprovar la proposició dalt transcrita. 
 
 En aquests moments, el Sr. Serrano abandona momentàniament la sessió. 
 
15 PROPOSICIÓ SP, DENOMINACIÓ NOU COL·LEGI: “MARÍA RUIZ”. EXP. 
12/07-M 

Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per unanimitat es 
ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia. 

 
Llegida la proposició presentada pel Grup Municipal Segregació Portenya, al tenor literal 

de la qual: 
“Que en reconeixement a la senyora María Yocasta Ruiz Aguilera, primera mestra que va 

exercir com a tal al Port de Sagunt, el nou col·legi projectat en la zona coneguda com a 
Cooperativa Sant Francesc de Borja siga anomenat “CP María Ruiz Aguilera”.  
 
 Durant el debat, el portaveu d’Esquerra Unida presenta una esmena consistent que es 
tracte en el Consell Escolar Municipal i que si finalment la Conselleria no acceptara la 
denominació es pose tal nom a un carrer. 
 Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
 Per tot això, incorporada l’esmena aprovada, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, 
ACORDA: Aprovar la proposició dalt transcrita i degudament esmenada, la redacció de la qual 
queda de la manera següent: 
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PRIMER: Que en reconeixement a la senyora María Yocasta Ruiz Aguilera, primera 
mestra que va exercir com a tal al Port Sagunt, el nou col·legi projectat en la zona coneguda com 
a Cooperativa Sant Francesc de Borja siga anomenat “CP María Ruiz Aguilera”. 

SEGON. Que la proposta s’eleve des del Consell Escolar Municipal i, en cas que la 
Conselleria no acceptara la denominació, es pose tal nom a un carrer. 
 
 En aquests moments, es reintegra a la sessió el Sr. Serrano. 
  
16 MOCIÓ GRUP POPULAR MUNICIPAL SOBRE CLUB ATLÈTIC SAGUNTÍ 
 Sotmés a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, el Ple de 
l’Ajuntament, per 7 vots a favor de PP i BLOC-EV, 11 vots en contra de PSOE i EU i 1 abstenció 
de SCP, ACORDA: 

No declarar la urgència de l’assumpte. 
 
 A les 22 hores i 10 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 
intervencions del públic assistent a la sessió, en virtut del que preveu la vigent Carta de 
Participació Ciutadana. Intervencions que, junt amb les contestacions dels membres de la 
Corporació, figuren com a annex a la present acta. 
 La sessió es reprén a les 22 hores i 15 minuts. 
  
 PRECS I PREGUNTES 
 En el desenvolupament d’aquest apartat abandonen definitivament la sessió el Sr. Borrás, 
la Sra. Vilalta i el Sr. Martín. 

 
El regidor de SP, Sr. GIL, manifesta: “Vull fer primer una pregunta i després un prec, 

vegem, la confluència de la carretera de la Diputació amb el carrer Joan d’Àustria, el que 
anomenem la rotonda de les vagonetes enfront de Ros Casares, s’està construint una gasolinera. 
Coneixem que hi ha un problema greu amb aquesta, que hi ha una denúncia en la Conselleria que 
la Conselleria ha acudit als jutjats, i una miqueta més té l’equip de govern referent a aquesta 
instal·lació. La qüestió és tan greu com que en un moment determinat pel que jo em recorde de la 
tramitació d’aquest expedient li va ser denegada la construcció d’aqueixa gasolinera, primer àrea 
del servei i després gasolinera, el cas que jo m’emporte una sorpresa quan l’he vist pràcticament 
feta ja. 

I llavors, eixe ha sigut el prec, que vosté, o siga, aquesta ha sigut la pregunta, però el prec 
que li faig, és que abans que açò arribe, abans que aquesta qüestió arribe potser a mals majors, 
mals majors en sentit que es veja la Corporació obligada a fer una indemnització multimilionària, 
i ho dic també ací per una altra qüestió que també m’he assabentat aquests dies, l’Ajuntament ha 
tornat a perdre un altre juí d’urbanisme amb la plaça Ángel Perales, que ha sigut condemnat, però 
condemnat per tots els racons fins i tot a pagar els tècnics, les costes i tots tipus de coses, jo crec 
que fins als cafés, llavors veient el que ens ha passat que serà un pessic de milions, de l’ordre dels 
250 o 350 milions de les antigues pessetes, d’ací per a dalt, perquè vegem que si a l’hora de pagar 
també ho tornen a recórrer, la pregunta ha sigut aqueixa, i el prec que jo li dic, senyor Fernández, 
és intentar, Sr. Fernández, que vosté reunisca com més prompte millor la Comissió d’Urbanisme 
i aquest expedient el vegem, el tractem amb els tècnics, i vegem què és el que passa perquè la 
situació em pareix que no és gens bona per a l’Ajuntament i, en fi, han d’aclarir els dubtes que en 
aquest moment creiem que hi ha. Compten que la Conselleria ha denegat tres vegades aquesta 
instal·lació, i la instal·lació està pràcticament acabada, si ens toca indemnitzar-la, vagen pensant 
què fan amb aquest ajuntament perquè la cosa es va a posar complicada, i més complicada si fem 
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com amb tot anem derivant els pagaments en el llarg del temps, i el que vinga l’últim ja 
s’apanyarà, val res més això era.” 

 
 A les 22 hores i 40 minuts la Sra. Alcaldessa abandona definitivament la sessió, i és 
substituïda en la Presidència pel Sr. Civera. 

 
El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, exposa: “Be, pel que es veu es tracta 

d’una activitat que ha d’estar autoritzada pel Departament d’Activitats, no és una llicència, quan 
es tracta d’una estació de servei, és que hi ha algun problema, tampoc ho conec amb detall, sí que 
li vaig preguntar al tècnic si ell entenia que s’havia produït alguna irregularitat en la tramitació i 
en principi a mi m’ha contestat que no, si vosté ho considera convenient, en la Comissió 
d’Urbanisme que se celebre pròximament, podem aclarir la qüestió, i respecte a la qüestió de la 
plaça d’Ángel Perales, aquesta és una història que els ciutadans han de saber que ve de molt 
lluny, i que evidentment està en fase ja de sentències, i evidentment l’Ajuntament defenent la 
seua postura, però, en tot cas, si es tracta d’un tema de propietat com presenta la plaça Ángel 
Perales, en el seu moment tindrà una solució que no passe necessàriament per la indemnització 
monetària, sí que no es podria arribar al final un acord, es podria arribar a una altra solució.” 

 
El portaveu del Grup SP, Sr. GOIG, indica: “Bé, bona vesprada, respecte a aquest tema 

nosaltres demanarem la paralització de l’obra en la parcel·la 37, del polígon 69, l’actuació és molt 
més que irregular, s’ha autoritzat l’activitat i construcció d’una àrea de servei, estació de servei 
gasolinera en sòl no urbanitzable ordinari, en la parcel·la 37 del polígon 69, la dita parcel·la no 
compleix els requisits legals establits ni pel Pla General d’Ordenació Urbana de Sagunt ni per les 
lleis emeses a aquest respecte amb dates 4, 1992, i la llei del 2004, 2006, a més el Pla General 
d’Ordenació Urbana de Sagunt exigeix per a aquesta activitat del 5000 metres quadrats, tenint la 
parcel·la aprovada amb una superfície de 3750 metres quadrats trobant-se a més una promoció de 
19 vivendes, i a un radi inferior de 100 metres de diverses vivendes construïdes i habitades, i cal 
afegir que segons la llei de sòl vigent i respecte a sòl no urbanitzable és condició prèvia a 
l’atorgament de qualsevol llicència en aquest tipus de sòl l’obtenció del DIC que ha sigut denegat 
per la pròpia Conselleria. 

A més concorren tres fets molt greus, que existeixen tres notificacions de la Conselleria 
de Territori i Vivenda desfavorables a la instal·lació d’una àrea de servei o estació de servei per la 
distinció que feia el regidor d’Urbanisme d’una gasolinera a la parcel·la 37 polígon 69. 
S’incompleix l’acord plenari de l’Ajuntament de Sagunt de data 29 de juny del 2006 on 
s’adopten els criteris de zonificació i la Conselleria a més de Territori i Vivenda ha interposat un 
recurs contenciós administratiu contra l’acord de la junta de Govern Local de l’Ajuntament de 
Sagunt del 22 de novembre del 2006 que va ser qui va aprovar aquest fet, aquesta actuació. 

Per tant, nosaltres hem presentat un escrit davant el fiscal cap del TSJ de la Comunitat 
Valenciana, dient que tenint coneixement d’una sèrie d’actuacions i resolucions urbanístiques per 
part de l’Ajuntament de Sagunt que han sigut posades en coneixement de la Conselleria de 
Territori i Habitatge de la Generalitat Valenciana amb data 2 de febrer del 2007, per diversos 
veïns del Port i que sent al nostre entendre dictades aquestes resolucions de forma arbitrària en un 
assumpte administratiu i sent per tant presumptament constitutives d’un delicte de prevaricació 
per part del regidor d’Urbanisme, l’alcaldessa, i els regidors existents a la Junta de Govern Local, 
del 22 de novembre del 2006, sol·licitem que s’inicien diligències d’investigació o si és el cas si 
així procedira s’informaren de la fiscalia especial d’anticorrupció i que a més s’investigue quins 
interessos poden moure la Junta de Govern, a atorgar d’una forma presumptament contrària a 
l’ordenament jurídic una llicència a un particular, ja que l’esclariment d’aquests motius podria 

 41



portar a determinar si els anteriorment citats han comés un presumpte delicte de suborn, açò s’ha 
presentat en la fiscalia del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana. Gràcies.” 
 

El regidor delegat d’Activitats, Sr. CHOVER, indica: “Home, això de l’esquinç del canell 
que ens ha recriminat a tots jo crec que abans de llegir-nos tota aqueixa història i haver presentat 
el fiscal podies haver realitzat l’expedient i haver-te assabentat un poquet o almenys en una 
comissió d’urbanisme haver fet la pregunta, o ací haver fet la pregunta i t’hagueren aclarit 
segurament tots els punts aqueixos que has plantejat. 

Sí, no sé, que una falta de comunicació total si realment vols conéixer aqueix expedient, 
allò lògic és que vages a l’expedient que és públic que tu tens perfecte dret a mirar-ho i que ho 
revises i que preguntes els dubtes que sorgisquen, jo no conec a fons el tema, supose que Quico el 
coneix més en profunditat, però pel que jo sé, perquè aqueix escrit que ens has llegit a mi també 
m’ha arribat d’un advocat de Madrid, no dels veïns del Port, d’un advocat de Madrid que defén a 
una empresa que es vol instal·lar en el cantó, en l’altra cantó que no és el mateix, llavors, aqueix 
escrit, els tècnics han donat o donaran complida resposta, perquè tenen el procediment claríssim, i 
tenen la qüestió perfectament documentada i establida, fins on jo m’he molestat a saber. Aqueixa 
mateixa molèstia perfectament te la pots haver pres tu sense necessitat d’anar al fiscal a presentar 
una denúncia per prevaricació. 

Ací són tot paraules altisonants que pareix que ací estiguem ficats en una qüestió de 
corrupció massiva, simplement perquè hi ha un senyor que jo no dic, si presenta un recurs se li 
contestarà al recurs i correspondrà, però un regidor que té perfecte dret a poder revisar 
l’expedient que el seu grup està representat en la Comissió d’Urbanisme, i que abans de fer la 
pregunta o abans de revisar l’expedient presente una denúncia en la Fiscalia em pareix molt fort, i 
em pareix que sí que ja no de presència, sinó de telèfon, abans et queixaves que ningú et cridava, 
home, per si en qüestions que realment et preocupen i que creus que poden tindre un rerefons 
important el més lògic és acudir a on està la font, i assabentar-se que és el que ocorre. 

Pel que m’han explicat jo es del procediment desenvolupat pels tècnics, tot està 
perfectament establit, i tot és correcte i es respondrà a aquest recurs o a aqueix requeriment de 
forma ordinària i amb tota normalitat, per tant res de prevaricació, res de corrupció, i res de totes 
aqueixes històries que has muntat ací en un moment. 

 
El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Jo la veritat és que estic 

desagradablement sorprés que un regidor d’aquesta corporació en la qual se celebren comissions 
informatives, els expedients desconega totalment el procediment, mire. 

Jo crec que això és molt important que ho sàpien els ciutadans, els regidors, siguen 
d’urbanisme o del que siguen, o d’activitats o del que siguen, no estan facultats per a atorgar cap 
tipus de llicència, és a dir, les llicències, siguen d’obres, de segregació, de les que siguen, vénen 
en uns expedients de veritat, i arriben a un organisme col·legiat que és la Junta de Govern, on es 
planteja si s’atorga o es denega, basant-se en criteris tècnics i jurídics. 

Jo és que en urbanisme i aquest tipus d’activitats la veritat és que últimament no tenen 
molt bona premsa, però que en un ajuntament com aquest vosté prenga una decisió d’aquest tipus 
amb la pretensió d’embrutar la imatge, jo crec que diu poc a favor seu, perquè li torne a dir que 
en aquest Ajuntament tots els expedients passen per moltes mans, es miren moltes vegades, i un 
evidentment en qualsevol d’aqueixes llicències, pot haver-hi algun tipus d’equivocació, però els 
polítics ja que vosté ha entrat en aqueixa parcel·la i ho saben tots els que han entrat a formar part 
d’una junta de govern, no entrem a valorar perquè no tenim el criteri jurídic ni tècnic de si una 
llicència, i el Sr. Marcelino, està mal donada o ben donada, ens limitem a aprovar en juntes de 
govern el que ve determinat d’un expedient. 
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Per tant el que vosté ha dit ens pareix fora totalment de lloc, i té una intencionalitat 
clarament política i a més de la més baixa estopa que podem veure en aquest Ajuntament. 

I el que vull transmetre és evidentment a tots els ciutadans que tinguen l’absoluta 
seguretat, tranquil·litat i garantia que en aquest Ajuntament ens podem equivocar però que les 
coses es fan de la manera més ajustada a llei, i més honestament possibles, però no podem evitar 
que hi haja personatges que vagen per lliure, i que facen aqueixes coses, cosa que ja ha passat en 
altres legislatures i que altres regidors, bo, vosté veurà amb la seua ètica política.” 

 
El regidor del Grup EU, Sr. AGUILAR, manifesta: “Jo volia fer una pregunta a la Sra. 

Solaz i és per què no se li ha pagat als treballadors d’Esports el que se’ls va prometre a finals del 
2005, es va dir que si s’ampliava l’horari del poliesportiu, és a dir, treballar de 9 del matí fins a 
les 0 hores, de dilluns a divendres, i els dissabtes de 9 a 22 hores, i els diumenges de 9 a 22 hores, 
excepte en aquells en què hi haguera futbol set, els treballadors han complit, compleixen des de 
llavors, però encara no se’ls ha pagat res. 

M’han vingut a mi queixant-se d’un tema que ja, que jo els vaig dir que l’anàvem a 
tractar, no em va donar temps, no em van deixar i, bo, volia saber a veure per què, perquè crec 
que els treballadors no deuen complir aquest tipus de menyscabament, quan se’ls ha promés, no. 

Una altra cosa és que la maquineta aquesta de la zona blava, retarda deu minuts, és a dir, 
li estem, se li està l’empresa adjudicatària, els està privant els ciutadans de 10 minuts d’utilització 
que paguen de zona blava, o siga tu contractes mitjana hora, a les cinc del teu rellotge tires 50 
cèntims per a tindre mitja hora però només tens 20 minuts perquè la màquina et marca les cinc 
menys deu, per exemple, i una altra cosa, la font, la famosa font del dollet està connectada dia i 
nit, i a més ara on abans es tancava no es pot tancar, crec que des de l’Ajuntament i amb els 
temps que corren hauríem de donar exemple d’estalvi, d’estalvi d’aigua, donar exemple als 
ciutadans. És molt difícil que se’ls puga donar mesures d’estalvi als ciutadans mentre el mateix 
ajuntament és incapaç d’estalviar. En aqueix aspecte presentaré una moció, presentarem una 
moció, que en aquest últim ple tampoc té sentit, perquè totes les fonts del municipi tinguen un 
procés un mecanisme de reciclatge i funcionen sempre totes amb la mateixa aigua.” 
 

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “És un prec per al Sr. Fernández que ja 
li vaig fer personalment sobre el tema del final del País València en el bescanvi amb el carrer de 
València, que té una solució molt senzilla que li vaig estar comentant de recular l’illot i poder fer 
una zona de càrrega i descàrrega, i una zona de vorera, al mateix temps que ja que s’està allí 
poder canviar les canonades i col·lectors que passen per la zona i deixar-los nous, perquè fera una 
gestió amb manteniment a veure si ho podia resoldre, el que passa és que l’altre dia em vaig 
passar per ací i havien tirat una capa de formigó sense haver canviat res d’això del que serà 
vorera. És perquè ho tingueren en compte, em pareix que és un tema de fàcil solució, i que a més 
seria molt bo per als veïns que viuen en aquella zona i els donaria un bon servei millorar-ho.” 

 
El regidor delegat de l’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Sr. Castelló, igual 

atenia, igual que vaig atendre els afectats o els interessats, la seua demanda i es projecte ja en 
aqueix lloc en concret, en aqueix lloc en concret, es va modificar, i per una qüestió, podíem dir, 
de seguretat, de seguretat, ja s’havia modificat i ja no vam atendre la segona part del que 
demanaven perquè els tècnics consideraven que tot i que l’opció era més còmoda per a l’usuari, 
en canvi li restava seguretat, i té un accés directe per on pot entrar, maniobrar i entrar entenem 
que perfectament, sí que hem atés aqueixa sol·licitud, però evidentment, com hem parlat en el cas 
anterior, és a dir, que al final s’han d’atendre uns criteris que són els que determinen en aquest 
cas una qüestió de seguretat.” 
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 I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la Presidència clou la sessió a les 22 hores i 50 
minuts, de tot això, com a secretari, done fe. 
 
ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA 
 
 
ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 

El president del Club Atlètic Saguntí, Sr. JORGE R. FERRER, indica: “Senyora 
Alcaldessa, senyors regidors, ciutadans, sóc Jorge Raúl Fernando Torres, president de l’Atlètic 
Saguntí Club Històric d’aquesta ciutat encara que parega mentida, que és històric em referisc. No 
hem vingut ací a plorar, perquè els saguntins no som uns plorons, no hem vingut a demanar, 
perquè els saguntins no som uns pidolaires, hem vingut a exigir perquè som saguntins més que li 
pese a vosté i a algun que té al costat de vosté, senyora alcaldessa.  

Ja estem farts de menyspreus, de traïcions, de mentides, d’enganys, que se’ns tracte com a 
ciutadans de segona classe. Nosaltres tenim igual de dret, els nostres fills, els nostres xiquets, els 
nostres aficionats tenen el mateix dret que qualsevol altra persona, no s’hi val que tinguem 
instal·lacions que estan caient a terra amb perill per a la integritat de les persones físiques, no s’hi 
val que no tinguem camps de futbol per a entrenar, no s’hi val que cada vegada que plou no 
podem anar a jugar al camp de futbol, hi ha altres clubs esportius que estan sent tractats amb una 
major tolerància, per dir-ho d’alguna manera, per part de vostés.  

Nosaltres havíem pensat si ni tan sols vindre a demanar res perquè crec que està tot tan 
parlat i tan dit, i reconegut per tot el món i de totes les maneres la prova la té ací la prova la té al 
carrer, a Sagunt mai eixia la gent i a partir d’ara eixirem, qualsevol cosa que vaja en contra dels 
drets saguntins venim discutir, encara que no podem demanar o exigir el que hi ha perquè ja 
sabem les carències que tenim, sí que volem eixir a l’encontre d’algunes manifestacions que es 
van produir ahir en una roda de premsa que va convocar la regidora d’Esports, es va dir que 
s’havia invertit més que mai en el Saguntí, que ho demostre, i si no serà mentida, es va dir que 
s’havien gastat 10.000 € en la reparació de les baies, si això és cert i aqueixes baies han caigut a 
terra, el que caldrà fer és demanar responsabilitats i si no es demanen que dimitisquen, perquè si 
vostés subcontracten una empresa i cauen les baies hauran de demanar responsabilitats, no 
obstant, ara eixirem a l’encontre d’algunes manifestacions que han sigut totalment però 
impresentables. 

Se’ns ha acusat que estem fent el treball a un partit polític, nosaltres entenem que en 
campanya política o no en campanya política qualsevol partit de l’oposició sempre utilitza 
qualsevol convocatòria pública per a pujar-se al carro està clar que el PP en el seu moment també 
podia haver-los donat les solucions que no les va donar però ara nosaltres acceptem la seua moció 
perquè estan només exigint el que volem, ara, no tolerem que se’ns diga que som del PP perquè 
la nostra junta directiva hi ha gent històrica del PSOE, gent del PP, gent del BLOC i de tots els 
partits, tot el que s’està dient és una injúria als saguntins i als nostres aficionats, però si vol ara 
que li responem per què s’ha fet aquesta convocatòria, no hi havia cap interés sàpia vosté, 
senyora alcaldessa, que hi ha una persona del seu grup de govern que ha estat intentant afonar-
nos, ha maquinat, conspirador per a aconseguir que el Saguntí desaparega, i vosté, senyora 
alcaldessa, si ho ha tolerat per omissió o per comissió és igual de culpable que aqueix senyor, si 
vol que diga el nom, m’ho exigeix i se’l diré però que sàpia que els saguntins lluitarem i exigirem 
els nostres drets, i només hi ha una cosa que dir, visca Sagunt!” 

 
El vicepresident del Club Atlètic Saguntí, Sr. MANEL SÁNCHEZ, manifesta: “Bona nit, 

bona vesprada, simplement comentar, sóc Manel Sánchez vicepresident del Saguntí. 
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Sí que m’agradaria aportar un poquet la justificació per la qual el saguntinisme i el saguntí 
ha convocat aquesta manifestació perquè des d’alguns àmbits s’ha comentat que aquesta 
manifestació no té sentit, o no era proporcionada a la situació que s’estava produint, li he de dir 
Sra. Alcaldessa que des de fa quatre anys hem tingut múltiples converses amb vosté mateixa i 
amb els diferents regidors d’esports que hi ha hagut, excepte amb Paco que va ser el breu, per 
mala sort per a ell, múltiples conversacions en què s’ha demanat, s’ha comentat s’ha planejat les 
necessitats urgents, molt urgent i bàsics que tenia el saguntí que usa unes instal·lacions 
municipals i no municipals, però unes instal·lacions que serveixen al poble. 

Estem parlant d’uns accessos que estan sense il·luminar, els que cal recórrer 200 metres 
per a arribar a aqueixa instal·lació, fins i tot de nit per tant els pares si no els poden portar amb 
cotxe no poden accedir a les instal·lacions, estem parlant de vestuaris que són indignes i 
insalubres, en els quals qualsevol pare no deixaria que el seu fill es dutxara ací, de fet no es 
dutxen, estem parlant de murs que cauen i que estan 8 mesos caiguts amb talls esmolats cap a 
zones de pas, estem parlant d’un terreny de joc que és un desastre, que és un creïllar absolut, en 
els quals no es pot jugar al futbol, ni es pot desenvolupar una pràctica esportiva, estem parlant de 
necessitats bàsiques, quant nosaltres estem parlant de necessitats bàsiques resulta que 
l’ajuntament en altres llocs aporta altres recursos amb major, no sols en l’àmbit de l’esport, sinó 
en altres actuacions aporta altres recursos, i realitza altres accions que pareix que per a ací si que 
hi ha recursos. No és possible que una ciutat com la nostra, que avança, que és pròspera, que 
presente les instal·lacions que està presentant a la província de València i a la província de 
Castelló. Ací ve multitud d’equipets, de xiquets de majors de xiquetes, i quan veuen les nostres 
instal·lacions estem fent el ridícul espantós, presentant aquestes instal·lacions. 

Sagunt fa el ridícul i el Saguntí en nom seu, per tant demanem que es plantege que es 
prenguen les decisions que s’hagen de prendre, però que d’una manera urgent i immediata 
s’aborden les necessitats bàsiques que té el saguntí. Moltes gràcies.” 
 

El Sr. VICENTE MOROS diu: “Sóc Vicente Moros, exmembre de la junta directiva de fa 
uns anys. Bo, ací està el Sr. Borrás que en aquella època vam tindre un muntó de conversacions 
amb el per a veure com se solucionava el tema perquè era de vergonya que al saguntí ens volien 
cobrar l’aigua que es gastava en el camp, quan a cap club esportiu de la ciutat se li cobrava res, 
bo, després de moltes baralles es va solucionar el tema. Llavors li vam dir de condicionar el 
camp, perquè allò estava fet un desastre, i la contestació va ser, que com no era municipal 
l’Ajuntament no podia gastar-se un duro allí. I llavors li vam dir, això és molt senzill, demà vosté 
té damunt de la taula una sol·licitud demanant un camp, així es va fer, fins a la data no tenim ni 
resposta. 

Vull dir que el corral de vaques que vaig traure jo, perquè allò no se li pot anomenar camp 
de futbol, si s’assembla en alguna cosa a un camp de futbol és gràcies al treball de la directiva 
que vam ser a la federació i els traiem uns vestuaris dignes, i una mitja teulada, mitja tribuna 
perquè la gent el dia que ploguera estiguera un poc resguardada. La junta directiva amb el seu 
esforç va tancar tot el camp per dins perquè era un perill, i es va fer una tanca de rajola, i als dos 
anys tornant a insistir en la federació i en tot el cobert aconseguim que la federació es gastara 25 
milions i ens posara llum, cosa que l’Ajuntament havia tingut la santa vergonya de fer tres camps 
il·luminats en futbol base, i al saguntí no es va dignar a fer-li cap, ens vam haver de menejar per a 
tindre llum en el camp del saguntí. 

Vull dir que els greuges comparatius i no vull entrar en aqueixa polèmica, crec que el 
saguntí és el club més discriminat i més deixat per part de les autoritats, no d’aquest municipi, 
crec que de tota la província, i per descomptat, vertaderament, com ha dit Manolo, que hi havia 
abans és de vergonya que anem a poblets de 400 i 500 habitants que tenen uns camps de futbol 
impressionants i veure la porqueria, el creïllar que tenim ací, moltes gràcies.” 
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La regidora delegada d’Esports, Sra. SOLAZ, manifesta: “Bona vesprada, bo, benvinguts 
a tots a aquest ple, manifestar-se és un dret democràtic en què creiem tots, per tant açò entra dins 
de la normalitat democràtica, jo també he vingut alguna vegada a demanar alguna cosa que 
considerava justa, per tant, cap problema, el problema està allí i està en moltes instal·lacions que 
a poc a poc haurem d’anar resolent, aleshores començaré pel final.  

No puc acceptar les paraules del senyor president quan diu que s’ha acusat a ningú de ser 
del PP ni de res, jo no acuse a ningú, a més està en el seu lliure dret qualsevol de ser qualsevol 
cosa, faltaria més, i em pareix que no se’l que vulga dir, i això de maquinar per a afonar a ningú, 
em pareix que són paraules molt fortes que no corresponen a cap realitat, crec que és producte de 
la seua imaginació, llavors, d’altra banda començaré un poc pel principi, jo vull i aprofitaré no 
pensava fer una argumentació, o una exposició llarga però, bo, la faré ja que esteu ací, vull que 
sapieu, a tots els xavals i a totes les persones que estan ací que jo lamente que trobem arribat a 
aquest moment, no m’agradaria que per aquest motiu estiguéreu ací, m’agradaria que ho 
haguérem pogut solucionar abans i crec que les coses poden tindre algunes una solució més fàcil i 
altres més difícil però és qüestió de posar-se a treballar en això. 

Jo és possible que no hàgem sigut del tot afortunats en aqueix treball, també és possible 
que no és possible que no haja sigut afortunat l’equip anterior, vosaltres ho heu dit, vull dir, heu 
anomenat l’alcalde anterior, ara em toca a mi que he pres els últims mesos del relleu d’aquesta 
qüestió i jo vos ho assegure des d’ací, i així ho vaig dir en la premsa i ho diré en la televisió i on 
faça falta, que jo entenc que això ha sigut desproporcionat i que ací hi ha hagut un error entre 
altres coses de comunicació i que jo ho lamente, jo lamente no haver entés potser bé, o que els 
meus interlocutors amb qui he parlat no hàgem arribat a entendre’ns del tot, de veritat que ho 
lamente per vosaltres i per tot, perquè no em pareix.  

Jo vos vull dir i vull que ho sapieu, xavals i pares, si esteu ací, que quan jo em faig càrrec 
i respondré per mi, perquè sóc l’última que està ací, d’aquesta regidoria jo vaig anar a la 
presentació del Club no perquè em van invitar, la primera cosa que va fer jo com a regidora, va 
ser anar a l’acte del Saguntí quan van vindre aquells dos jugadors de Nigèria. A mi em va agradar 
molt que m’invitaren i vaig estar allí participant d’allò perquè la veritat és que amb les 
delegacions tan dures que he portat en aquest Ajuntament va ser molt gratificant estar allí, la 
segona vegada, però no vaig poder estar allí. 

La segona vegada és quan van fer la presentació dels vostres equips i evidentment com no 
coneixia bé els espais vaig fer un passeig amb el president actual i amb algun dels membres de la 
directiva. En aquell moment, i estic parlant de mitjan d’octubre, em van dir algun dels problemes 
que tenia i jo els vaig veure, que no sóc cega, llavors què vaig veure, em van parlar del problema 
del camp, que no tenien suficients espais per a entrenar i que el futbol base podia compartir amb 
vosaltres, i després em van parlar del problema dels vestuaris que els vaig veure i eren infames o 
una part de la tanca que estava caiguda, i llavors els vaig dir, anem a posar-nos a treballar a poc a 
poc i veurem el que solucionem, era finals ja o mitjan d’octubre. 

La primera cosa que jo els vaig oferir que era immediat i era fàcil, era si teniu problemes 
d’espai parlarem amb el futbol base parlarem d’una manera formal l’Ajuntament, jo en aqueix 
moment em compromet a parlar amb el futbol base, i compartim els espais, veurem què passa, i 
en aquell moment les persones que estaven allí que vos he dit els que eren no van acabar de 
posar-se d’acord, per què, no ho sé, perquè ells van considerar en aqueix moment que ja estaven 
tots els equips adaptats i millor eren més impertinents i era més inconvenient forçar alguna 
situació o canviar alguns xavals, i em van dir, bo, deixa-ho estar, de moment anem a deixar-ho 
estar perquè ara mateix estan tots més o menys ubicats, jo m’ho vaig creure, i vaig dir, bo, si hi 
ha una altra cosa ja m’ho direu, mai més m’han tornat a dir d’aquest tema fins a la setmana 
passada, és clar, mai més, bo, primera qüestió. 
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La segona, em faig un passeig amb ells i em conten el problema de la falta d’espai i em 
diu que havien estat mirant més o menys per a comprar uns horts o una cosa així, i que es podria 
mirar, però aqueixes coses que es diuen que es poden mirar jo escolte, i es poden mirar, podem 
anar treballant en això, però, clar, no m’ho han tornat a dir fins a la setmana passada que jo em 
vaig reunir amb la directiva perquè vaig voler jo. Ningú m’ha tornat a dir sent, veurem d’això del 
que podíem mirar perquè ho podíem mirar tots, veritat que sí, i no és fàcil expropiar, val. 

Segona qüestió, el tema dels vestuaris que jo ho vaig veure veure tan malament, els vaig 
dir no vos preocupeu en quant podem els vestuaris ho arreglarem, val, i la tanca, hi havia un 
trosset de tanca trencat, no això d’ara, perquè ara ha caigut de l’aire, els últims dies, llavors jo 
amb tota la normalitat que em creia, perquè creia que tenia una relació fluida i normal amb 
aquelles persones, mai vaig cridar la directiva en total, mai, però pensava que les coses anaven 
amb normalitat, quan el club Acer va voler instal·lar la gespa artificial el que vaig fer va ser 
cridar aqueixes mateixes persones de la directiva, que en dues ocasions les vaig cridar jo, i els 
vaig explicar el pla de l’acer de finançament i que això mateix podria servir tant per al Futbol 
Base com per al Saguntí, perquè primer ho vaig fer amb el Saguntí i després ho vaig fer amb la 
directiva del Futbol Base. 

Jo volia que entengueren que això era una opció per la qual es podia treballar i que ells 
podran estar exactament en les mateixes condicions, en aqueix moment tant el Futbol Base com 
el Saguntí no ho van veure oportú, o no ho veien viable, perquè tinguem en compte que l’Acer, 
ho tenia, diguem-ne, com més madur, i llavors en aqueix moment ells, però no el descartaven, ni 
jo tampoc el descartava en aqueix moment ni el descarte ara, jo els vaig dir que havíem de 
treballar en aqueixa línia, estem parlant de finals de novembre i desembre, perquè la firma de 
l’Acer es va firmar exactament el 22 de desembre per tant estem parlat de fa 2 mesos, llavors ells 
no ho tenien madur i llavors jo entenc i vaig entendre i crec que vostés entendran que el normal 
és treballar això uns mesos, val. 

Ens n’anem a principis de gener on jo continue mantenint alguna reunió informal en 
aquest cas amb el president, i d’ací li dic, començaran de seguida amb els vestuaris, a finals de 
febrer més o menys havien de començar més o menys, i el dia 8 exactament perquè sol tindre 
bona memòria el dia 8 o el dia 9 de març cride el president per a dir-li: escolta, que ja estan 
començant, que ja han començat que ja han anat a mesurar, que ja no sé què, i llavors, la resposta 
és que hi ha una manifestació preparada, escolten, vull dir, jo no he vist en tot aquest temps, no 
m’han cridat ni una sola vegada a la junta directiva ni una, quan jo em vaig assabentar que hi 
havia una manifestació, i a més ho vaig sentir per la premsa, llavors, jo vaig cridar el president a 
alguna gent de la directiva a qui jo coneixia i li dic, bo, però açò què està passant, i llavors la 
resposta és, no podem més no aguantem més, i jo dic, però, bo, vegem, si estàvem, a més el dia 
que jo vaig cridar el president i em recorde perfectament que era el 8 o el 9 li vaig comentar 
comencem ja i veurem una cosa darrere d’una altra, ens seiem i veurem com podem treballar açò, 
però, clar, així no es fan les coses, no hi ha hagut capacitat de maniobra ni de res, quan jo el cride 
tot seguit tinc la manifestació ací, encara així he cridat dues vegades i encara així m’he reunit una 
vegada amb la Junta directiva en la qual jo em vaig haver de presentar allí davant de senyors que 
no coneixia o que coneixia a molt pocs, perquè, clar, jo creia que les coses anaven amb certa 
normalitat, llavors quan arribe allí, em plantegen els problemes que m’esteu plantejant, primer 
problema d’espai, i jo m’ho apunte, i el problema d’espai els dic, val, aquest cap de setmana es 
reparteixen els camps, primera qüestió. 

Segona qüestió, em proposen que és la primera vegada que em fan aqueixa proposta que 
estudiem els camps in situ, a veure si pot haver-hi un moviment d’espais, i traure un nou camp 
d’aqueixa zona, i la tercera cosa l’expropiació, això és el que em proposen. A la setmana següent, 
el dilluns següent jo em reunisc amb ells i els dic, i ara els contestaré de totes les propostes la 
resposta, els dic, la primera qüestió en aqueix cap de setmana s’ha resolt dels de Futbol Base 
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sense cap problema, sense cap problema accedeixen que el camp de futbol 11 els dimarts i els 
dijous siguen d’ús per al Saguntí, tal com ells m’ho van demanar. Primera qüestió que 
solucionava aqueixa urgència que hi ha, primera. Segona, si hem de replantejar-nos en l’espai, jo 
parle amb els arquitectes municipals com és lògic i em diuen quan vulguen anem el topògraf i jo, 
i ho veiem in situ, perquè és un espai molt xicotet i no es pot treballar des d’ací quan vulguen, 
dis-los que vinguen, així li ho transmet, estic esperant que ells em diguen el moment perquè estan 
súper disposats com no pot ser d’una altra manera perquè anem allí, i ho vegem, però és que 
aquesta proposta ix la setmana passada, i la tercera això de l’expropiació, jo demane un informe 
jurídic perquè, clar, les expropiacions i els actes municipals no són fàcils el que passa que la gent 
es fa una idea que les coses són molt fàcils, es compra un hort i ja està, no comprar un hort si està 
fora del pla general urbanístic suposa una sèrie de passos que no són fàcils, llavors demane un 
informe jurídic perquè sapiem que estem parlant i se’l done a la directiva el dia 26 i els dic, si 
hem de treballar en aquesta línia veurem quina és la línia de treball, llavors això és la resposta al 
primer punt. 

La segona, el tema de les obres i dels vestuaris estan treballant des de fa 8 o 10 dies jo 
m’he compromés a forçar que siga el més àgil possible, es queixen que són la gent de 
l’Ajuntament els propis funcionaris, i que els pareix que van lents, jo he dit que provem amb el 
primer vestuaris i veiem què passa i si fa falta fer una altra cosa es farà, respecte a les tanques, 
aquest matí mateix ha anat una empresa per a arreglar el tema de les tanques que han caigut i que 
les segones tanques van ser producte dels vents dels últims dies, i demanarem pressupost del que 
val l’obra, el que és l’obra, i després parlarem, respecte a les tanques. 

Tercer aspecte, el tema de la il·luminació i açò he de dir-li sincerament, és que aqueix 
tema m’ho van dir l’altre dia, i la veritat és que no em doní compte no ho vaig apuntar, llavors en 
la segona ocasió no els vaig poder donar resposta però li la donaré, i després em van demanar una 
cosa que és, el tema de la responsabilitat civil, que aqueix edifici, aqueix espai, com que no és 
municipal no entra o no ha entrat tradicionalment en l’assegurança de l’Ajuntament, clar, aqueix 
és el problema que té aquest camp, que no és municipal, per això segurament el tractament que ha 
tingut al llarg de la història, ha tingut tots aquests problemes. Jo personalment veig que no s’ha 
de fer aqueixa diferència quant a funcionament, però ací tampoc tot el món estaria d’acord, i 
també els vaig proposar a la vista que no és municipal en l’última reunió perquè a mi mai m’ho 
han plantejat així, la possibilitat de fer-ho el nostre, és a dir, de sol·licitar a la federació que siga 
el nostre, però entre la pròpia junta directiva tampoc tots estan d’acord perquè entenen com bé ha 
dit aquest senyor que des de la federació a vegades es pot rascar alguan cosa, com van rascar 25 
milions per a la il·luminació, cosa que l’Ajuntament no haguera pogut posar 25 milions, vull dir, 
que això té els seus pros i els seus contres i cal estudiar-ho detingudament. 

Llavors, bàsicament els temes que es van abordar estan en solució o en via de solució o es 
poden solucionar els que són solucionables, i els que són més difícils els haurem d’estudiar i ens 
ho tindrem de prendre seriosament, senyors, no tinc cap inconvenient i estic disposadíssima com 
han vist vostés en les dues reunions que jo els he convocat perquè vostés no m’han convocat cap 
a continuar treballant, sense cap problema. 

I després, se m’oblidava el tema de l’assegurança, ja els vaig dir en l’última reunió que 
entenc que vostés no tenen perquè pagar que entenc jo, potser un altre diria una altra cosa, no té 
perquè pagar l’assegurança d’aqueix camp a pesar que no és municipal, a pesar que no és 
municipal perquè a fi de compte cal estar com els altres, en les mateixes condicions, i jo això ho 
compartisc, llavors els vaig dir l’altre dia que de la manera que siga faríem l’estudi o l’acord 
jurídic que siga pertinent per a això poder-ho pagar nosaltres. 

Per tant no crec que puguen vostés dir en aquest moment que aquesta regidora no s’ha 
mogut, no els ha escoltat, és més, no ha propiciat a parlar amb vostés quan m’he adonat que el 
problema que tenia la manifestació convocada senyors. 
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Aqueixa ha sigut la meua actuació, que tots ens hem equivocat, segurament, segurament 
no hauríem d’haver arribat ací, segurament, però que estem en condicions i jo estic en condicions 
de treballar, per descomptat, i que em tindran de la seua mà per a treballar per descomptat, i quant 
tinga un pas més avançat els convocaré sense cap problemes, i espere que els problemes de 
comunicació que hem tingut no es tornen a donar, de veritat, tindre el compromís que no deixaré 
de treballar fins a l’últim dia que estiga en aquest ajuntament, per aquest tema o pel que em toque 
en la mà, i aquest tema és aquest moment important, intentaré solucionar-ho el millor que puga, 
no tingueu cap problema que ho vaig a fer així. 

Per tant jo vos convocaré la setmana que ve en el moment que podem avançar un pas més, 
anar amb els arquitectes i tot al que jo m’he compromés amb els arquitectes, i tot al que jo m’he 
compromés, no sé si se m’oblida res, però, bé, de moment res més i gràcies.” 

 
La Sra. ALCALDESSA exposa: “Per favor, si no guarden silenci em veuré obligada a 

suspendre el ple, si no guarden silenci, per favor, guarden silenci, la regidora ha dit que 
convocarà la setmana que ve una reunió amb tots vostés, per favor, no estan en l’ús de la paraula, 
li he estat dient qui volia parlar, qui volia parlar, de moment ja està tancat el torn de paraules. 
Molt bé. 

Les normes d’aquest ple són aquestes.” 
 
La Sra. VICENTA GÓMEZ indica: “Bona nit, em dic Vicenta Gómez, és sobre el punt 

número 10 que el senyor secretari no m’ha volgut donar entrada quan estava debatent-se, sobre el 
marge del riu Palància i del pont. Bo, s’ha estat parlant llargament si es podria passar o no i tal, 
s’ha estat quasi una hora debatent el tema jo volia que em poguéreu dir alguna cosa sobre els 800 
afectats que seran expropiats, sobre aqueix tema que no s’ha dit res ací, i m’agradaria que vos en 
recordàreu un poc d’ells, perquè hi ha uns pocs que em pareix que a partir d’enguany ja no viuran 
de la taronja que ací s’arreplega, simplement que doneu algunes pinzellades i que vegen que 
també vos en recordeu d’aquestes persones, els set-cents i escaig són xicotets, perquè són pocs 
metres però hi ha uns pocs que viuen d’això, i, vaja, estic molt pròxima a un d’ells, vaja. Només 
m’agradaria això, val, gràcies.” 
 

El Sr. RICARDO RUIZ manifesta: “Bona nit a tots, sí, bona nit a tots, bé, el tema 
intervindre sobre la proposta d’això de la TV3, no és només el tema de la TV3, són 35.000 
persones que no veiem la televisió digital per la part de Castelló, que ho saben vostés tots, és que 
totes les televisions públiques, i el dret a la informació dels ciutadans, han de ser possibles i el 
que no sabem és com s’entren en aquests debats tan estèrils, quan la realitat és que tots tenim dret 
a la informació recíproca per descomptat, perquè tant de dret té un valencià a Catalunya a veure 
la seua televisió quan es pot com un castellà a veure en el seu propi poble ací a valència, vull dir 
que el seu és aprovar una moció que vaja decidida que es puga veure la televisió a Sagunt i al 
Port, perquè les zones negres que tenim són tan importants que la majoria no la podem veure bé, 
les finques tan grans, els desnivells tan grans, fan que molts barris no puguen veure la televisió, i 
avui en dia la televisió digital és necessària que no hi haja tants desequilibris perquè no es pot 
veure per culpa dels edificis, molta gent no la pot veure. 

Ací, s’han fet edificis grans, i últimament se n’ha fet un molt gran que és el Nou 
Saguntum que li fa una zona negra a la part aquesta d’ací del riu que m’ho han comentat els 
veïns. En la glorieta la gent no veu la televisió bé, en el Rabal el Canal 9 no es veu, és a dir, que 
ja és hora que es pugne perquè es posen com en els pobles uns repetidors en condicions que 
donen opció a què la gent veja la televisió com déu mana, és el dret a la informació, un dret de 
tots, un dret públic, al qual tot el món té, i crec que no és només la TV3 a la qual ens estem 
donant compte que l’estan interferint. 
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És penós veure que s’entren en uns debats a nivell de la Comunitat tan estèrils quan hi ha 
un dret i és el dret a la informació, i que està escrit en la Constitució, només hem de fer és 
demanar que i ha d’una punyetera vegada se’ns afavorisca a Sagunt amb aqueix tema, i, per 
favor, que això que se solucione, que és rar que les televisions públiques, algunes les privades per 
descomptat no es veuen, per la part de Castelló, i en una ràtio tan important d’habitants com és 
Sagunt, Gilet es veu, a Gilet la veu tot el món, ací la meitat no la veiem, moltes gràcies.” 

 
El president del Club Atlètic Saguntí, Sr. JORGE R. FERRER, indica: “Jorge Ferrer, 

president del Saguntí, una altra vegada ací estic aguantant-los a vostés els polítics, quina tristesa 
més infinita sent cada vegada que véns a un ple, a aquest poble, i no hi ha cap ciutadà, no hi ha 
cap ciutadà, hem vingut els del Saguntí però ací no hi ha ningú, no els aguanta ningú, vostés no 
saben contactar amb el poble, no saben defendre a ningú, si 1000 persones ací en el carrer, no és 
prou urgent per a tramitar un tema, chapó, prosseguim el tema, vostés, Esquerra Unida com partit 
i el Partit Socialista van a pagar-ho molt car, eixirem casa per casa a dir-los els que són vostés, i 
no parle de Segregació perquè això no és un partit, això és una banda organitzada, banda és un 
concepte i organitzada és un altre, si vostés consideren que és alguna injúria m’ho diuen, però és 
que hem d’aguantar la demagògia d’aquest senyor parlant ací de seguretat ciutadana de no sé que, 
perdone, els tècnics són el cap de la comissaria, el comissari, el cap de la Policia Local i el 
Comandant de la Guàrdia Civil, aqueixos són els que ha de parlar de seguretat ciutadana, i vostés 
ací contant la història, no sé que, no sé més, però, escolte, que si no compareix l’Ajuntament o 
deixa de comparéixer, vostés no tenen ni idea de procediment, vosté fa demagògia, un 
procediment penal implica que a un menor no se li pot perseguir, si hi ha un problema amb el 
menor, el menor quan vostés hagen de reclamar la responsabilitat civil subsidiària que reclama no 
cal que es persone, li manaren un escrit de fiscalia i dirà si reclama o no reclama, no vinguen ací 
amb favades, això és urgent, vosté açò no té paraules.  

De totes les maneres vull agrair al BLOC i al PP que almenys han tingut l’amabilitat de 
recolzar-nos, vostés tindran les conseqüències, ja els avise que demà presentarem una altra 
petició a la delegació del govern per a sol·licitar la manifestació per al pròxim ple, i facen els 
plens, que si fa falta anirem a per totes. Aprofitaré també per a dir a la senyora Montse que des de 
Pinotxo no he conegut una persona que tinga el nas més llarg, perquè resulta que està vosté dient-
nos que porta set mesos, està excusant-se que no sap que deixa de saber vosté dijous passat com 
s’atreveix a vindre a la seu del Saguntí que li vaig dir que no vinguera vosté es va encabotar a 
vindre, vingué dijous passat i ens compte que quin problema tenim, si vosté en tres mesos no ha 
tingut capacitat per a saber quins problemes tenim vaja’s a sa casa, Sra. Montse, que som amics o 
érem amics, però açò està tenint alguna cosa que és més fort que tot açò. 

Quina curiositat que el mateix dia que va presentar la petició a la Delegació del Govern 
vosté em mana la Manolo i al Benito Corporation a arreglar els serveis, Manolo se’n va anar, i 
Benito es va quedar, l’endemà vingué Benito i Manolo se’n va anar, estem ja tres setmanes amb 
Manolo i Benito allí quan qualsevol empresa en una setmana, en 15 dies té capacitat per a 
solucionar el tema d’un entaulellat i de les canonades, però, bo, aqueixa és una, vosté diu que no 
sap això de les tanques, mire, les tanques, qualsevol persona que les veja, és un perill per a la 
seguretat de les persones, dels xiquets dels pares, però, bo, tampoc sabia res. 

Ens conten que no tenen diners, i ens va dir que per al pressupost del 2007 hi hauria 
diners per al Saguntí, no queda res, on estan aqueixos diners, vostés comenten que aqueix ha 
sigut un problema polític que el Saguntí està recolzant al PP, nosaltres som uns cavallers i tenim 
un pacte de cavallers amb l’Acer, l’Acer quan va voler posar la gespa quan es va inaugurar, sí 
que reies Montse, aquell dia sí que reies, quina alegria, nosaltres teníem el pacte amb l’Acer de 
no interferir per a res, no estem d’acord en les formes perquè no pensem que els clubs hàgem de 
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pagar els canvis, hi ha moltes més solucions, tenim diverses en la mànega, però, bo. Ha arribat el 
moment ja que creiem, que no ens van a donar cap solució. 

Més problemes, no sé, l’anterior regidor, fa dos anys ens va fer un escrit segellat, firmat 
que ens anava a donar el camp, potser si el problema existia ara ja no existeix, ah, vaig a donar-li 
les gràcies que ja hem de comprar la gespa artificial. 

He parlat amb el conserge i m’ha dit que ens va a posar. I jo això ho dic perquè Montse, 
quan vulgues parlara amb el Saguntí, parles amb el seu president i no vages buscant els portaveus 
que a tu t’interessen, avui parle amb aquell, avui parle amb aquell i mareig, això ha sigut sempre 
l’estratègia del Partit Socialista. Nosaltres som d’esquerres però no som del PSOE, no som 
socialistes. A partir d’ara ens aneu a trobar en el carrer, moltes gràcies.” 

 
La regidora delegada d’Esports, Sra. SOLAZ, indica: “Bé, si, bé, jo també tinc una tristesa 

infinita pel que ha passat avui, però, en fi, i no considere en absolut, si no volen escoltar, no cal 
parlar més. De totes les maneres jo no he dit cap mentida, cap, perquè jo no mentisc, llavors els 
funcionaris de l’ajuntament que van, ells els criden despectivament jo no ho vaig a fer, ni que en 
el pressupost del 2007 hi hauria, perquè el pressupost del 2007 en aquest moment està prorrogat, i 
per això el que jo volia lògicament és assentar-me ocasió que no he tingut amb normalitat, per a 
veure en aquest pressupost prorrogat com podíem fer les coses, però la veritat és que no he tingut 
ocasió. 

I després em diu que el Sr. President que no em dirigisca, sempre he parlat amb ell i així 
me n’ha anat, sempre he parlat amb ell, amb ell i algun més de la junta directiva, pareix que em 
puc entendre millor amb la directiva en general que amb el senyor president perquè sí que he 
parlat i evidentment la comunicació vegen vostés la que ha sigut, i després abans ha dit una cosa 
que no he pogut contestar, jo he dit que ens hem gastat en aquest equip de govern més que mai, i 
és que és veritat tinc els número ací des del 2002, quan més s’ha gastat que ha sigut l’any passat 
amb molta diferència l’anterior, i l’anterior ha sigut amb aquest equip de govern, i si algú vol els 
números els tinc ací davant, moltes gràcies.” 

 
El regidor d’EU, Sr. AGUILAR, diu: “A mi m’agradaria respondre-li a la gent de l’Atlètic 

Saguntí, lamente que se n’hagen anat, és el seu problema, que si Esquerra Unida ha votat en 
contra de la urgència de la moció ha sigut per coherència política, de la mateixa manera que jo no 
he presentat la moció de la república perquè he arribat tard, per negligència meua, no m’he atrevit 
a presentar-la, per coherència política, i m’ha sorprés que hi haja gent que es venga per un plat de 
llentilles, que hi haja gent que trenque, encara que no em deuria estranyar, perquè ja ens ho han 
fet amb nosaltres, ja ens ha traït, que traïcions els plantejaments que tenia d’aprovats 
majoritàriament de no recolzar les urgències de les mocions, em referisc respecte al Bloc, m’heu 
sorprés no gratament, desagradablement, respecte al Saguntí crec que quan vaig estar parlant amb 
ells, evidentment les tanques havien caigut i independentment que el camp siga de la federació hi 
havia un problema de seguretat i els vaig dir que els canviaria les tanques, efectivament, perquè 
encara que el camp siga de la federació els practicants d’esports són xiquets, i sobretot són 
persones, i que si que els canviària les tanques. 

Respecte a la gespa, és una altra història, a mi m’ho van ensenyar i la gespa se sentien 
orgullosos d’ell, de la plantació, una altra cosa va ser la gespa que es va fer en Acer que aqueix si 
que era un autèntic camp de creïlles, per qüestions que després es poden explicar al cas. 

El problema de les gespes naturals és que funcionen bé, en els equips de primera divisió 
que només juga l’equip de primera divisió i té dues persones quasi cada dia cuidant-los, per això 
vaig apostar des del primer moment pel camp de gespa artificial. Quin és el problema d’aquest 
municipi, que hi ha 6 clubs, 6 clubs de futbol, això és una aberració, ni tan sols ciutats com 
Madrid o Sevilla tenen açò, tenen 2 com a màxim, l’atlètic de Madrid i el Real Madrid, el Sevilla 
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i el Betis, el València i el Llevant, Barcelona i Espanyol, ací hi ha 6, ací es té la síndrome de Juan 
Cuesta, jo vull ser el president de la comunitat, s’emprenyen i ala em munte un altre club, i 
després tots volen les mateixes prebendes, això no pot ser. 

Es podrà cedir al soroll dels tambors, es podrà cedir al soroll de les pressions, però 
evidentment si se li fa a un l’altre t’ho va a demanar, l’opció és fer-ho a tots, quin és el problema, 
que quan se li dóna la subvenció als clubs cal fer un plec, un plec en què s’especifique, que 
aqueixos diners no te’ls pots gastar en el que tu vulgues, aqueixos diners en quant siguen 
instal·lacions municipals perquè no se’ns caiguen a perassos, invertir-los, i reinvertir-los en 
manteniment en les instal·lacions.  

Què ocorre quan es donen tantes facilitats, que evidentment qualsevol pot muntar un club 
i demanar la subvenció municipal, què estem aconseguint amb això, oferir una baixa qualitat 
esportiva a tots els ciutadans d’aqueix poble. 

Tenim tres equips, tres, l’Acer, el Saguntí, i el Futbol Base en regional preferent, una 
ciutat de 64.000 habitants, regional preferent, aqueix és el nostre sostre, o es prenen mesures ja o 
continuarem en aquest llast, perquè és que, a més, és que és perjudicial per a ells, qui va 
esponsoritzar un equip de regional preferent, Sagunt es mereix un equip en segona divisió o en 
segona B o en segona A, i cal anar prenent les mesures polítiques ja que la iniciativa privada és 
incapaç s’ha manifestat incapaç d’aconseguir-ho i anar creant, conjuntament amb ells i negociant-
ho les mesures polítiques perquè aqueixa situació canvie. 

I això evidentment requereix del consens, per això en la intervenció que vaig fer vaig dir 
que des d’esports consensuaria totalment els d’esports, perquè crec que la política esportiva ha de 
ser una cosa transversal a l’Ajuntament, és una cosa que beneficia els ciutadans, i això cal fer-los 
així, la resta seran demagògies pressions, i tal, i cedir a les històries. Cal agafar el bou per les 
banyes i donar-li una volta de femella a la política esportiva d’aquest poble, d’aquesta ciutat.” 

 
El portaveu del Grup SP, Sr. GOIG, manifesta: “Bé, des de la banda organitzada i en ple 

ús de la facultats democràtiques que em permeten continuar utilitzant la demagògia, volem deixar 
clara la postura de Segregació Portenya, nosaltres no hem aprovat la urgència perquè es va arribar 
a un acord en Junta de Portaveus, i nosaltres fins ara ho hem complit jo crec que d’una manera 
impecable, però al mateix temps d’això, aprofitaré per a deixar clara la nostra postura respecte a 
aquest tema, crec que no tenim perquè amagar-nos, lamente que no estiga el president per a 
poder-me escoltar, nosaltres continuarem pensant, encara que ens diguen demagogs, que és per a 
nosaltres molt més important, un tema com la seguretat ciutadana que invertir en un club la part 
molt important del qual de les seues instal·lacions no són instal·lacions municipals. 

Jo és que en política el que és més fàcil és intentar o siga, tirar capotassos i quedar bé amb 
tot el món, però hi ha vegades que no es pot quedar bé amb tot el món, i nosaltres no pretenem 
fer-ho. Crec que no, en cap moment quan, he mostrat alguna falta de respecte en aquest ple cap a 
l’atlètic Saguntí, cap al seu president o cap a qualsevol dels seus integrants, el club Atlètic Sagun-
tí és un club, que té una història i una llarga tradició que jo respecte moltíssim, i lamente, lamente 
que tinga un president amb l’educació del president que ha parlat avui ací. Moltes gràcies.” 

 
El regidor del Grup BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, jo per responsabilitat, per 

estar en un equip de govern, evidentment nosaltres no havíem presentat una moció, que 
evidentment compartim, perquè entenem, i era un tema que no plantejaríem que l’Atlètic Saguntí 
en aquest cas en concret té tota la raó, perquè les instal·lacions esportives, a part de ser 
absolutament insuficients, absolutament, un equip que té la base, no pot de cap manera 
desenvolupar amb un mínim de normalitat la seua activitat, això és una evidència que no s’ha 
resolt, que no s’ha resolt, evidentment, hi ha decisions que moltes vegades no es comparteixen, 
veritat, i que evident per responsabilitat un calla, el que passa que, clar, quan ja se centren 
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determinades situacions, mira, Paco Aguilar, a aquestes altures de la legislatura i vist el que jo he 
vist en aquest Ple quan tu no estaves de regidor parlar del que has parlat has de tindre poca 
memòria, perquè eixe senyor i jo, en aquest ple en més d’una ocasió ens hem quedat sols, sols en 
el Ple defenent una postura que era la de l’equip de govern. 

Per tant entendràs que vist el vist, aqueixes paraules tinguen poca credibilitat, però 
almenys reafirmar-me en una situació que jo crec s’ha de generar, si al final el problema del 
Saguntí és que el camp és propietat de la Federació, quan jo entenc que això més que res és un 
avantatge en el sentit que es van assumint una sèrie de despeses per part de la Federació que no 
ha d’assumir el municipi, que siga del municipi, que siga un camp municipal, i que es tracte a tots 
els clubs exactament amb les mateixes condicions, eh, i evidentment el que vaja a veure equips 
de futbol per ací, i res més queda per anar a Estivella i a Canet avui en dia amb els camps de 
gespa artificial, la veritat és que fa vergonya, això és de veritat, això a part de les qüestions ja de 
les formes, i evidentment, quan un ja està fart de patir una sèrie de discriminacions al final ocorre 
el que ocorre, i això no hauria de ocórrer mai però evidentment estem amb l’obligació d’arbitrar 
una sèrie de mesures perquè tots els ciutadans i tots els clubs i totes les associacions, siguen 
tractades exactament iguals, i preveure aqueixes situacions, perquè quan prenem decisions que al 
final acaben creant aqueix mal estar es generen situacions que no s’han de repetir en aquest Ple.” 

 
El regidor del Grup PSOE, Sr. MUÑOZ, indica: “Gràcies, bona nit, jo també em vaig a 

referir al tema aquest, no per qüestions tècniques com podrien ser si s’ha presentat o no a temps, 
que estic absolutament d’acord que no s’ha acceptat mai, o altres qüestions relacionades 
directament amb els problemes del Saguntí que jo crec que la meua companya Montse ho ha 
explicat molt bé, sinó el que jo vull fer és una reflexió sobre com m’he sentit jo en aquest ple, que 
m’he sentit i m’he sentit una altra vegada absolutament amenaçat democràticament parlant. 

Jo crec que ningú, contràriament al que ha expressat el meu company Quico, jo crec que 
ningú té dret a violentar un espai democràtic com és aquest, ningú, i jo com a persona demòcrata 
ja sé que això està molt de moda dir-ho, però com a persona demòcrata, no puc acceptar que, 
primer, s’utilitze gent jove per a aconseguir coses. Que s’interrompa una sessió plenària amb 
tambors, xiulets o el que siga, que s’insulte les persones que estan ací o que s’accepte dels xavals, 
dels xiquets, que se’n vagen d’ací dient el que estaven dient, quan se n’anaven i després a altres 
que persones que els ciutadans no han votat que s’atrevisquen a dir que nosaltres sí que hem estat 
votats per ciutadans avorrim el personal, que pot ser aboque, però que ell tenia l’ocasió, es va 
presentar i ningú el va votar. 

Per tant són qüestions que a mi com a persona que treballe en educació, en primer lloc he 
de dir que m’ha afectat seriosament, si aquest és l’ensenyament que esportivament, 
educativament i democràticament aquest grup de persones està transmetent als seus jugadors de 
les categories més inferiors perdonen-me vostés que crec que mal camí portem esportivament, 
educativament i democràticament. 

Per tant, jo torne a dir, jo m’he eixit no sé si, supose que alguns s’hauran eixit a fumar, jo 
m’he eixit a posta, perquè volia mostrar la meua disconformitat en el fet que en aquest ple 
s’interrompa d’aquesta manera. 

Aquest és l’espai on tots els ciutadans i en aquest poble més que en cap, des de sempre, no 
és un problema d’aquesta corporació o d’una altra, des de sempre es va aprovar una carta de 
participació ciutadana, els ciutadans parlen i diuen el que volen però tots tenim regles 
democràticament acceptades, perquè aqueixa és la base de la democràcia, compartir una sèrie de 
normes. Ací hi ha una norma que diu, vosté intervé, vosté li respon si vol i si no calla. 

Els regidors sabem que eixim, exposem durant 10 minuts, responem durant 5 i s’ha 
acabat, i si no estàs conforme la senyora Alcaldessa pitja el botó i te’n vas, val, però, clar, és 
terrible que persones que interrompen així d’aquesta manera s’atrevisquen a dir que nosaltres no 
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som demòcrates, que ens insulten, que ens diguen que és la tàctica de no sé quin partit, que 
assenyalen persones d’aquest hemicicle amb el dit, dient que són els responsables de no sé sap 
què, que van a buscar-los les cusquerelles o que no sé quines punyetes, no sé què ha dit, estava 
escoltant-lo des d’allà, i no sé què ha dit. 

Però com s’atreveixen si quan jo he parlat amb alguna d’aqueixes persones m’han dit que 
és que a ells li havien dit, que algú havia dit que no sé quin bandarra era qui estava fent, però, per 
favor, els fets demostren tot al contrari, de totes maneres, ja dic, no volia entrar en el tema de la 
discussió, sinó que a mi el que em pareix terrible és l’espectacle que s’ha donat avui ací, a mi 
aqueixos xiquets, i aqueixes persones més majors, que a vegades, jo com que no vull posar-me a 
l’altura d’algun d’ells, no diré el que pense però per descomptat em sent molt malament, i des 
d’ací vull demostrar la meua disconformitat i el meu enuig personal. Gràcies.” 

 
El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Sincerament, lamente personalment, i 

també el meu grup municipal, que es donen situacions d’aquest estil, perquè no és només una 
qüestió que siguen agradables o no, sinó que pense que realment que, no li fan bé a ningú, a 
ningú. 

Diverses ocasions ja després d’estar 12 anys en l’Ajuntament hem tingut plens amb molta 
gent en el públic, enfadada, gent enfadada, gent que estava calenta per algun tema, i la veritat és 
que independentment de quin siga el tema significa que hi ha alguna cosa que acaba de funcionar 
de forma correcta, de forma greixada, i sincerament lamente que s’arribe a situacions com 
aquesta. 

El que també pense és que quan es parla ací en aquest moment i fem aquestes reflexions 
en veu alta com la que faça fet Alfons, la veritat és que jo crec que no cal parlar de si es té raó o 
no es té raó, cada un democràticament, políticament, hem dit quina és la nostra opinió i jo no crec 
que siga el moment de buscar la raó o la culpa, sinó que és el moment de buscar la tranquil·litat i 
les possibles solucions, i per a això crec que ens hem de conjurar tots, la veritat és que la nostra 
moció llegida avui, després d’açò, tenia una relació una mica dura, que jo estava disposat a 
transaccionar amb la qüestió de fons que quedara clara, és a dir, si hi ha qüestions de seguretat, si 
hi ha qüestions de salubritat, l’Ajuntament, tots hauríem d’implicar-nos a buscar la solució el més 
ràpidament possible, perquè pensava que això era el més important. Estava disposat com he fet en 
altres proposicions, avui mateix i moltes vegades per a aconseguir un major consens, per a 
aconseguir un major acord, per a aconseguir una unanimitat, rebaixar el nivell de la redacció. 
També vos dic una cosa, jo, nosaltres quan hem estat governant, el tema aquest de la urgència, he 
vist Paco Aguilar, fa dues legislatures defendre tot al contrari al que ha defensat avui, és cert que 
durant aquesta legislatura hi ha aqueix pacte en la Junta de Portaveus, i el que també és cert és 
que per qüestions d’urgència, per qüestions d’actualitat, aqueixa qüestió ha de cedir pense jo, 
com quan ha passat en aquest tema nostra moció s’ha presentat més de 48 hores abans del ple. 
Generalment s’argüeix el tema de la junta de portaveus davall el prisma que no tens temps per a 
preparar-te, no aquestes en igualtat que la resta de grups, vam caure fa unes legislatures en la 
trampa de conforme s’arribava a final de ple, pam, presentar la moció, i la resta de grups ni 
l’havien llegit, clar, això sí que és un verdader desastre, però sincerament, un tema d’actualitat en 
què teníem l’oportunitat tots els grups d’arribar a un consens, d’arribar a un acord, de buscar 
solucions, de donar-li tranquil·litat a un assumpte que a tots se’ns n’ha anat un poc de les mans, 
perquè jo crec que era una oportunitat que hem perdut, però per la qual hem de continuar lluitant. 

En tot cas, per la nostra part animem la regidora d’Esports perquè solucione el tema el 
més urgentment possible perquè quan hi ha qüestions de salubritat i hi ha qüestions de seguretat, 
com ha dit Nuria Hernández abans, no ha de saber-nos greu, ni partides pressupostàries ni 
històries, i animem per tant que aquest tema es resolga com més prompte millor, i aporte 
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tranquil·litat, i que aquestes coses que són roïnes per a tots, absolutament negatives per a tots, no 
tornen a passar. Gràcies.” 
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